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Kamnik – Prvi pomembni 
korak pri izgradnji nove 
šestsedežnice na Veliki pla
nini je bil storjen že v letu 
2022 z uspešno prijavo na 
razpis ministrstva za gospo
darstvo in pridobitvijo pra
vice do subvencije iz držav
nih in evropskih sredstev v 
višini približno sedem mili
jonov evrov. Druga faza se 
je zaključila januarja letos, 
ko je upravna enota družbi 
Velika planina izdala grad
beno dovoljenje. »S podpi
som pogodbe se zaključuje 
proces izbora dobavitelja 
opreme in gradbenih del, 
začenja pa se proces izdela
ve, dobave, montaže in 
gradnje sedežnice na ključ. 
Letos nas tako čaka še veli
ko dela,« je ob podpisu po
godbe dejal Tomaž Štefe, 
direktor družbe Velika pla
nina, ki je svoj mandat na
stopil v juliju 2022. Zahva
lil se je projektni ekipi, 
predsedniku Nadzornega 
sveta Urošu Raku, ki je bil 
gonilna sila, ter članom To
mažu Lahu, Mateju Hu
marju in Marku Anžurju. 
»Posebna zahvala gre tudi 

županu Mateju Slaparju, ki 
nas je spodbujal, da smo na 
poti vztrajali tudi takrat, ko 
je bilo težko,« je še dodal. 
Nova sedežnica naj bi tako 
še letos nadomestila dotra
jano napravo, ki je bila zgra
jena že leta 1984, na Veliko 
planino pa je bila leta 2000 
premeščena z Rogle in je 
smučarje ter druge obisko

valce planine prevažala od 
zgornje postaje nihalke do 
Zelenega roba.
Na javnem razpisu je bil iz
bran konzorcij podjetij Lei
tner in Riko, ki bo investici
jo izvedel za dobrih 12 
milijonov evrov z davkom 
na dodano vrednost. Pred
stavnik italijanskega podje
tja Leitner Franc Alain Fur
lani je o projektu povedal: 
»Spoštovali bomo roke in 
tudi določene tehnične pri
jeme, ki bodo takšni, da 
bodo specifični samo za Ve
liko planino. Spoštovali 
bomo okolje Velike planine 
in v prostor umestili pri
merne elemente, ki bodo 
tehnično in po videzu sodili 
v to okolje.« Njegove besede 
je potrdil tudi direktor ljub
ljanskega podjetja Riko Ja
nez Škrabec: »Veseli smo, 
da lahko sodelujemo s tako 
pomembnih podjetjem, kot 
je Leitner, in tudi z družbo 
Velika planina.«
Župan Občine Kamnik Ma
tej Slapar je še poudaril izre

den pomen nove sedežnice 
tako za občino in Veliko pla
nino kot tudi za turizem in 
razvoj območja. »To je ena 
izmed večjih investicij, ki se 
bo zgodila v občini Kamnik 
v zadnjem obdobju,« je de
jal. Hvaležen je, da so po 
vseh zapletenih postopkih 
javnega naročanja vendarle 
prišli do podpisa pogodbe. 
»O sedežnici na Veliki pla
nini je bilo veliko govora, o 
njej pa se govori že vsaj de
set let, saj aktualni dvose
dežnici poteče obratovalno 
dovoljenje,« je povedal žu
pan, ki verjame, da bo 
šestsedežnica pomenila ve
lik prispevek k trajnostne
mu načinu prevoza. »Inve
sticija bo za naslednjih 
petdeset let kazala razvoj tu
rizma v naših krajih,« je de
jal Slapar v prepričanju, da 
bo podjetje Leitner s par
tnerjem Riko v dobrega pol 
leta uredilo vrhunski objekt, 
ki bo kazal smer razvoja Ve
like planine in turizma v 
kamniških koncih.

Konec marca je družba Velika planina v prostorih Občine Kamnik z izbranim izvajalcem, podjetjem 
Leitner, in s partnerskim podjetjem Riko podpisala pogodbo za izgradnjo nove šestsedežnice na Veliki 
planini, ki bo v primerjavi s sedanjo štirideset let staro dvosedežnico predstavljala hitrejši, varnejši, 
trajnostnejši in obiskovalcem prijaznejši dostop do vrha planine.

Začela se bo gradnja 
nove sedežnice

Maša Likosar

Po podpisu pogodbe za izgradnjo nove šestsedežnice na Veliki planini / Foto: arhiv Občine Kamnik

Kamnik – V kamniškem 
KIKštarterju so minuli ko
nec tedna organizirali tretji 
Vseslovenski turistični star
tup vikend, na katerem so 
udeleženci razvijali inovativ
ne turistične produkte in 
storitve. Med udeleženci do
godka so bili podjetniški 
navdušenci iz Kamnika in 
okolice, pa tudi iz ostalih 
krajev v Sloveniji. Da je bila 
tokratna konferenca pravza
prav mednarodna, pa je pos
krbela ekipa iz Ukrajine, ki 
zaradi vojnih razmer v do
movini živi v Kamniku. Tek
movalcem je bila na voljo iz
kušena ekipa mentorjev, ki 
je udeležence vodila skozi 
celoten proces. Med drugim 
so se lahko posvetovali tudi 
z uspešnima kamniškima 
podjetnikoma Jocem Pečeč

nikom, sicer tudi predsedni
kom Kluba slovenskih pod
jetnikov, in Rokom Slapar
jem, ustanoviteljem in vod
jem podjetja HS Plus, ki je 
svojo pot začel prav v kamni
škem pospeševalniku.
Od prvih zametkov v petek 
do končnih predstavitev se 
je oblikovalo deset ekip z 
enajstimi podjetniškimi ide
jami, najboljših pet pa se je 
v nedeljo predstavilo pred 
petčlansko komisijo, ki so jo 
sestavljali: Dejan Ristić s Tu
rizma Ljubljana, Uroš Rak, 
predsednik Podjetniškega 
kluba Kamnik, ustanovitelj 
in direktor podjetja Metal
profil Aleš Juhant, Ivan Hri
bar, prokurist Term Snovik 
in direktor Zarje Kovisa, ter 
v. d. direktorja Zavoda za tu
rizem in šport Kamnik Luka 
Svetec.

Na tretjem turističnem startup vikendu so 
komisijo prepričale ideja o prodajalni slovenskih 
kraft piv na Šutni ter doživljajski kulinarični 
izkušnji, ki oživljata jedi iz preteklosti in 
nabiralništvo.

Prepričali kraft 
piva in kulinarika

Aleš Senožetnik

Kamnik – To soboto, 22. 
aprila, ob 10. uri bodo v 
Osnovni šoli 27. julija za
znamovali jubilej delova
nja. Jeseni bo namreč mini
lo štirideset let, odkar na 
Tomšičevi ulici 9 stoji šola. 
Ob pomembni obletnici va
bijo na prireditev, ki so jo 
naslovili s Čuj mojo skriv
nost. Zelo preprosta je: 
Kdor hoče videti, mora gle
dati s srcem. Bistvo je očem 
nevidno.

Stavba na Tomšičevi ulici je 
od petdesetih let dalje služi
la za namene dijaškega 
doma, dokler ni Občinska 
skupščina Kamnik 30. sep
tembra 1982 sprejela sklepa 
o ustanovitvi Osnovne šole 
27. julij za otroke s posebni
mi potrebami, so o začetkih 
zapisali na šolski spletni 
strani. Šola je ime dobila po 
nekdanjem občinskem pra
zniku, ki ga je občina pra
znovala v spomin na dan, ko 
sta v Kamniku padla prva 
partizana.

Štirideset let Osnovne 
šole 27. julija
Aleš Senožetnik
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Demenci prijazni
V Domu starejših občanov 
Kamnik so prejšnji teden 
odprli Demenci prijazno 
točko, ki je namenjena ose-
bam z demenco in njihovim 
svojcem.

stran 2

KULTURA

Vroča že dvajset let
Glasbeno-pripovedovalski 
duet Vroča župa, ki ga ses-
tavljata pripovedovalec Rok 
Kosec in glasbenik Goran 
Završnik, beleži dvajseto 
obletnico prvega nastopa v 
Klubu Gromka na Metelkovi.
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ŠPORT

Pred razpletom
Že pred časom sta tekmova-
nje končali obe drugi članski 
ekipi Calcita Volleyja, prvi pa 
sta ravno v teh dneh v boju 
za naslov državnih prvakov.
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ZADNJA

Cvetoči travnik
Mojster floristike Peter Ribič 
iz Kamnika je tudi letos so-
deloval pri velikonočni krasi-
tvi bazilike svetega Petra v 
Vatikanu.

stran 16
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Nova sedežnica naj bi še letos nadomestila dotrajano 
napravo, ki je bila zgrajena že leta 1984. / Foto: Aleš Senožetnik
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Komisijo je najbolj prepričala ideja Pir Pr' Debeluhu 
Gregorja Torkarja. / Foto: Aleš Senožetnik
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Duplica – Prvi koraki so bili 
narejeni v letu 2017, ko so se 
občine Kamnik, Mengeš, Tr-
zin in Ljubljana s skupnim 
projektom odločile kandidi-
rati na razpisu programa 
Dogovor za razvoj regij, k 
ureditvi skoraj 14 kilometrov 
kolesarskih površin od Dup-
lice do Črnuč, deloma na in 
ob vozišču, deloma ločeno 
od obstoječih prometnih to-
kov, pa so pristopile lani.
V kamniški občini je bila ve-
činoma zgrajena dvosmerna 
samostojna kolesarska pot, 
široka štiri metre, ki poteka 
vzporedno z regionalno ces-
to do krožišča v Mengšu. V 
središču sosednje občine je 
trenutno še gradbišče – žu-
pan Bogo Ropotar se nade-
ja, da bodo kolesarji po Slo-
vensk i  ces t i  l ahko 
nadaljevali vožnjo proti kon-
cu maja; v južnem krožišču 
kolesarska povezava zavije 
proti zahodu in skozi nase-
lje Loka pri Mengšu pripelje 
v Trzin, kjer trasa poteka po 

Ljubljanski in Kidričevi uli-
ci ter skozi industrijsko 
cono vodi do Ljubljane in se 
priključi na kolesarsko po-
vezavo skozi Črnuče, po be-
sedah župana Petra Ložarja 
pa je treba urediti še nekaj 
malenkosti.
»Prebivalce vseh štirih ob-
čin spodbujamo, da avto 
čim večkrat pustimo doma 
ter se na delo, v šolo ali po 
opravkih odpeljemo s kole-

som,« je pojasnila Barbara 
Strajnar z Občine Kamnik, 
vodja projekta, ki je vključe-
val tudi zasaditev vegetacije 
ob cesti do Mengša, na Dup-
lici pa ureditev počivališča z 
gugalnico. »Verjamem, da 
bomo pridobitev s pridom 
uporabljali,« pa je med dru-
gim dejal župan Matej Sla-
par in ob tem dodal, da je 
treba poskrbeti še za nekaj 
izboljšav, kot je recimo lažja 

dostopnost do povezave iz 
smeri Duplice in Podgorja. 
»Rad bi tudi poudaril, da si 
prostor delimo s tistimi, ki 
so pot uporabljali že pred 
kolesarji, torej s kmeti. Biti 
moramo strpni in prepričan 
sem, da bomo znali sobiva-
ti.« Med uporabniki regio-
nalne kolesarske povezave 
župani poleg dnevnih mi-
grantov vidijo tudi rekreativ-
ce in turiste.

V začetku aprila je bil uradno odprt prvi del kolesarske povezave Kamnik–Mengeš–Trzin–Ljubljana. 
Ob zagotavljanju varnosti kolesarjev je cilj njene ureditve spreminjanje potovalnih navad.

Ana Jagodic Dolžan

Kamniška Bistrica – Pred 
kratkim se je na občinski 
cesti, ki vodi do tovorne žič-
nice za Kokrsko sedlo, zače-
la sanacija treh mostov. Kot 
so sporočili s kamniške ob-
činske uprave, gradnja zaje-
ma ureditev opornikov mo-
stu in struge ter postavitev 
treh novih mostov. Trenu-
tno potekajo dela na drugem 
mostu, kjer začenjajo sana-
cijo opornikov in pripravo za 
betoniranje plošče. Izvajalec 
del je podjetje VGVrankar, 

vrednost sanacije vseh treh 
mostov pa je ocenjena na 
slabih 34 tisoč evrov. Na ob-
činski upravi računajo, da 
bodo dela zaključena do 
konca maja.

V času gradnje bo izvedena 
popolna zapora ceste, brez 
možnosti obvoza.

Aleš Senožetnik

Kamnik – Demenci prijazna 
točka je mesto, na katero se 
lahko obrnemo po informa-
cije o tej bolezni in se sezna-
nimo z načini in postopki 
usmerjanja oseb z demenco, 
ki se izgubijo in ne najdejo 
poti domov. Zaposleni imajo 
namreč potrebno znanje in 
informacije o bolezni ter 
vedo, kako pomagati. Gre za 
projekt Slovenskega združe-
nja za pomoč pri demenci 
Spominčica – Alzheimer 
Slovenija, v okviru katerega 
se je doslej odprlo že 376 to-
vrstnih mest, štiri od njih 
delujejo tudi v Kamniku, in 
sicer v kamniški enoti Cen-
tra za socialno delo, poslo-
valnici UniCredit Banke, tr-
govini Lidl in po novem tudi 
v Domu starejših občanov 
Kamnik, kjer sta točko odpr-
li direktorica doma Maja 
Gradišek in predstavnica 
združenja Spominčica dr. 
Zdenka Čebašek Travnik.
»Zdi se mi nujno, da je tudi 
kamniški dom starejših ob-
čanov postal demenci prija-
zen, ne nazadnje je to tudi 
naše osnovno poslanstvo,« 
je povedala Gradiškova, ki je 
spregovorila tudi o konkret-
nih možnostih, ki jih nudijo 
na točki. »Občani se lahko 
oglasijo pri naših socialnih 
in drugih strokovnih delav-

kah, ki se ukvarjajo s podro-
čjem demence in pridobijo 
informacije o bolezni, mor-
da tudi usmeritve psihiatra. 
Prav tako jih seznanimo tudi 
z možnostmi, ki jih nudimo, 
in možnostmi v lokalnem 
okolju.«
Starajoča se in dolgoživa 
družba se vse pogosteje soo-
ča s to boleznijo in tudi v 
Domu starejših občanov Ka-
mnik se število stanovalcev z 
demenco povečuje. Na oddel-
ku za povečan nadzor imajo 
do 15 stanovalcev, potrebe pa 
so večje. A kot pravi direkto-

rica, so prostorsko omejeni z 
možnostmi sprejema.
»Z odprtjem demenci prija-
znih točk prispevamo k 
zmanjšanju stigme o de-
menci, ki je žal še vedno pri-
sotna,« je ob odprtju poveda-
la dr. Zdenka Čebašek 
Travnik, ki sicer v Kamniku 
vidi velik potencial, da posta-
ne prvo demenci prijazno 
mesto v državi. »Treba bi 
bilo ustanoviti čim več de-
menci prijaznih točk, da bi 
ljudje tudi na ta način spoz-
nali, kaj je njihov pomen in 
da je tam vedno nekdo, ki 

osebam z demenco in njiho-
vim družinskim članom lah-
ko pomaga,« pravi in pri 
tem dodaja, da je pomoč, ki 
jo bolniki in svojci običajno 
potrebujejo, raznovrstna in 
ni vedno vezana na zdravni-
ško, temveč tudi na druge 
oblike pomoči. »Veliko mož-
nosti vidim, ki bi jih lahko v 
Kamniku izkoristili. Pred-
vsem menim, da bi v projekt 
lahko vključili tudi mlade 
ljudi, srednješolce, ki bi lah-
ko pomagali s prostovolj-
skim delom, pa tudi mlajše 
otroke, ki bi jim pomagali 
razumeti, kaj se dogaja z 
dedkom ali babico, ki ima 
demenco. Idej je veliko,« še 
oddaja Čebašek Travnikova.
Ozaveščenost o bolezni se 
sicer po njenem mnenju v 
zadnjih letih povečuje, še 
vedno pa veliko ljudi ne pre-
pozna prvih znakov bolezni. 
»Večje število demenci prija-
znih točk zato pomeni tudi 
več možnosti za seznanjanje 
ljudi o bolezni in o vsebinah, 
ki jih Spominčica zagota-
vlja,« še dodaja.
Odprtje je zaznamoval tudi 
kulturni program, ki so ga 
pripravili pevci domskega 
pevskega zbora, Darinka Sla-
novec pa je pripravila krajši 
recital pesmi. O bivanju v 
domu je spregovorila Drago-
tina Spruk, prireditev pa je 
povezoval Matic Mihelič.

V Domu starejših občanov Kamnik so prejšnji teden odprli Demenci prijazno točko, ki je namenjena 
tako osebam z demenco in njihovim svojcem kot tudi vsem drugim, ki želijo pridobiti informacije o 
tej bolezni.

Demenci prijazni

Sanacija mostov v Kamniški Bistrici bo stala slabih 34 tisoč 
evrov. / Foto: Občina Kamnik

Poteka sanacija treh mostov do tovorne žičnice 
na Kokrsko sedlo, zato je cesta zaprta.

Sanacija treh mostov 
v Kamniški Bistrici

Direktorica doma Maja Gradišek in predstavnica 
Spominčice dr. Zdenka Čebašek Travnik. / Foto: Aleš Senožetnik
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Kamnik, Kamniška Bistrica 
– Tudi v občini Kamnik 
bodo zaznamovali prihaja-
joče praznike. Združenje 
borcev za vrednote NOB Ka-
mnik v sodelovanju z Obči-
no Kamnik pred dnevom 
upora proti okupatorju prip-
ravlja slovesnost v Parku 
Evropa v Kamniku. Poteka-
la bo dan pred praznikom, 
torej v sredo, 26. aprila, ob 
18. uri. Slavnostni govornik 
bo predsednik Združenja 

borcev za vrednote NOB Ka-
mnik Igor Kanižar, v kul-
turnem programu pa bodo 
sodelovali Mestna godba 
Kamnik in drugi kulturni 
ustvarjalci.
DKD Solidarnost Kamnik pa 
v sodelovanju z Občino Ka-
mnik pripravlja tradicional-
no slovesnost v počastitev 1. 
maja, praznika dela, v Kam-
niški Bistrici. Praznovanje s 
kulturnim programom bo 
ob 12. uri in bo tokrat pote-
kalo pri International piknik 
centru Pri Jurju.

Ob dnevu upora in 
prazniku dela
Aleš Senožetnik

Vrednost sanacije vseh 
treh mostov je 
ocenjena na slabih 34 
tisoč evrov.
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Črna pri Kamniku – Direk-
cija za infrastrukturo se je 
lani spomladi v dolini Črne 
lotila prenove nekaj dotraja-
nih odsekov državne ceste, 
ki vodi na Črnivec, kamni-
ška občina pa z istim izva-
jalcem gradnje infrastruk-
ture za odvajanje in čišče-
nje odpadnih voda v aglo-
meraciji Potok v Črni, kjer 
je 140 populacijskih enot. S 
kanalizacijskim sistemom v 
dolžini približno 1650 me-
trov je komunalno vodo 
speljala v Centralno čistilno 
napravo Domžale - Ka-
mnik, kar je po besedah žu-
pana Mateja Slaparja naj-
bolj trajnostna oblika uredi-
tve. Sprva predvidena čistil-
na naprava v Črni oziroma 
črpališče bi pomenilo tudi 
večje stroške vzdrževanja, 
je pojasnil župan, ko je sku-
paj s predsednikom Krajev-
ne skupnosti Črna Simo-
nom Golobom in poslan-
cem Matejem Toninom 
simbolično predal v upora-
bo zaključene investicije. 
Obnovljen je tudi dobršen 
del vodovoda, izvedli so 
dela na javni razsvetljavi in 
avtobusnih postajah, pri-
pravljen je sistem za optiko. 
»Gre za veliko pridobitev in 
možnost razvoja za naprej. 
Poleg tega naj omenim, da 
je bilo urejeno tudi obmo-
čje v Stahovici, ki ravno 
tako predstavlja zgled do-
brega sodelovanja z državo 
– semaforiziralo se je križi-
šče in uredil hodnik za pe-

šce.« Kot je še poudaril žu-
pan, je k preplastitvi držav-
ne ceste pripomogel nekda-
nji podpredsednik vlade in 
minister za obrambo.
Tudi Tonin je poudaril po-
men sodelovanja. »Bistveno 
je, da se pri določeni investi-
ciji uredi čim več, ker so dol-

goročno tudi stroški vzdrže-
vanja manjši. Gre za svetel 
primer, ko se država in obči-
na povežeta. Želim si, da bi 
bilo tovrstnih projektov dr-
žave in občine veliko, kajti 
za velike projekte so vedno 
potrebna država in evropska 
sredstva.«

Predsednik krajevne sku-
pnosti je pozdravil odloči-
tev za čistilno napravo v 
Domžalah oziroma celo-
stno ureditev kanalizacije, 
sočasno pa še druge infra-
strukture in nekaj kilome-
trov državne ceste. Ocenil 
je, da je cesta od Stahovice 
proti Podstudencu veliko 
varnejša in omogoča kako-
vostnejšo vožnjo.
Stroške ustroja in asfaltira-
nja je krila Direkcija za in-
frastrukturo, za druge nalož-
be na območju Črne, ki so 
jih s kulturnim programom 
počastili tudi učenci Podru-
žnične šole Gozd, pa je de-
nar prispevala občina, in si-
cer okoli 450 tisoč evrov.

Gradnja kanalizacije je sovpadala z ureditvijo dela državne ceste Stahovica–Črnivec.

Pridobitve tudi v Črni

Uradno odprtje kanalizacije je bilo ob občinskem prazniku. / Foto: arhiv Občine Kamnik

Ana Jagodic Dolžan

Nagovor župana ob prihajajočih praznikih

Spoštovane občanke,  
spoštovani občani,
ob prihajajočem dnevu upora proti okupatorju, 27. aprilu, in 
ob mednarodnem prazniku dela, 1. maju, vam v svojem ime-
nu in v imenu sodelavcev občinske uprave iskreno voščim.

Ob Kajuhovem letu se bomo na slovesnosti ob dnevu upora 
proti okupatorju spomnili pogumnih dejanj tistih, ki so nam 
priborili svobodo, in z mislimi Kajuha iz pesnitve Slovenska 
pesem poudarjali: »Samo milijon nas je, milijon umirajočih 
med mrliči, milijon, ki pijejo mu kri biriči, en sam milijon, ki ga 
trpljenje krotoviči in vendar ga nikoli ne uniči! Nikoli in nik-
dar!« Vljudno vas vabim, da se udeležite proslave ob dnevu 
upora proti okupatorju, ki jo pripravljamo z Združenjem bor-
cev za vrednote NOB Kamnik in bo potekala v sredo, 26. apri-
la 2023, ob 18. uri v Parku Evropa. Slavnostni govornik bo 
predsednik Združenja borcev za vrednote NOB Kamnik Igor 
Kanižar. V kulturnem programu bodo sodelovali Mestna god-
ba Kamnik in drugi kulturni ustvarjalci.

Nekaj dni kasneje bomo mednarodni praznik dela, 1. maj, za-
čeli s tradicionalno prvomajsko budnico ob zvokih Mestne 
godbe Kamnik. Ta se bo odpravila po različnih krajevnih sku-
pnostih, praznovanje socialnih in gospodarskih dosežkov 
mednarodnega delavskega gibanja pa bomo sklenili s člani 
DKD Solidarnost in s kulturnim programom počastili ob 12. 
uri v Kamniški Bistrici (International piknik center Pri Jurju).
Prazniki so tisti čas, ko se ustavimo, se ozremo v preteklost in 
načrtujemo prihodnost. Naši predniki so nam zapustili prete-
klost in nam dali priložnost, da živimo njihovo prihodnost in 
našo sedanjost. Svobodno in ustvarjalno, predvsem pa z mi-
slijo na to, da razvijamo naše potenciale in skrbimo za dobro-
bit slehernega posameznika ter naše lokalne skupnosti, preži-
vimo ta praznični čas skupaj, zato vljudno vabljeni na naše 
slovesnosti.

Vaš župan Matej Slapar

Matej Slapar, župan Občine Kamnik / Foto: Klemen Brumec

Soteska – Na relaciji Sote-
ska–Poreber se je pred ča-
som začela gradnja 525 me-

trov dolgega odseka pločni-
ka. »S tem bomo zagotovili 
predvsem varno šolsko pot 
otrokom, ki živijo na tem 
območju in doslej peš niso 

mogli varno priti do avto-
busnih postajališč. Na tem 
odseku je bilo tudi že nekaj 
prometnih nesreč, zato 
bomo zdaj poskrbeli za ve-

čjo prometno varnost za 
vse okoliške prebivalce. Po 
izgradnji pa bo mogoče iz 
mestnega jedra vse do Vira 
priti varno po pločniku,« je 
o investiciji povedal župan 
Matej Slapar.

Ob pločniku bodo postavili 
tudi 22 luči javne razsve-
tljave, na novo uredili brv z 
jeklenimi nosilnimi ele-
menti in mostnicami iz 
macesnovega lesa čez po-
tok Porebrščica ter 50 me-
trov ograje in približno 
250 metrov manjši opor-
nih zidov.
Investicija bo predvidoma 
dokončana do 20. avgusta, 
Občino Kamnik pa bo stala 
497 tisoč evrov (z DDV).

Občina Kamnik gradi dobrih petsto metrov dolg odsek pločnika na relaciji Soteska–Poreber.

Gradnja pločnika

Aleš Senožetnik

Dela na relaciji Soteska–Poreber že potekajo. / Foto: Aleš Senožetnik

Predsednik krajevne skupnosti: »Krajani in 
drugi uporabniki smo hvaležni, da se je z 
urejanjem kanalizacije uredilo kar nekaj 
kilometrov državne ceste.« Obnovljen je tudi del 
vodovoda, izvedena so bila dela na javni 
razsvetljavi in avtobusnih postajah, pripravljen 
je sistem za optiko.

Odsek pločnika v 
dolžini 525 metrov bo 
stal slabega pol 
milijona evrov.

MESTNA GODBA KAMNIK in OBČINA KAMNIK

vabita ob praznovanju 1. maja 2023 na

TRADICIONALNO PRVOMAJSKO  
BUDNICO MESTNE GODBE KAMNIK

 3.20  Kamnik (Glavni trg)
 3.35  KS Duplica (Bakovnik - Frezija)
 4.25  KS Šmarca (Taberna)
 4.50  KS Volčji Potok (brunarica)
 5.40  KS Tunjice
 6.35  KS Motnik
 7.05  KS Špitalič
 7.35  KS Zg. Tuhinj
 8.10  KS Pšajnovica
 8.50  Vrhpolje (Pri Repniku)
 9.55  Dom starejših občanov Kamnik
 10.20  KS Motnik (Pri Mihov'c)
 11.00  KS Godič (Krajevni dom)
 12.00  Kamniška Bistrica (Pri Jurju)

Mestna godba Kamnik se opravičuje za morebitne predčasne 
prihode oziroma nekajminutne zamude na prizorišča budnic.
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Mnenje občinskega svetnika Mnenje občinske svetnice

O problemu prehitre vožnje 
na delu ceste, ki vodi z Novega 
trga proti Palovčam in obra-
tno, sem pisal že pred časom. 
S prometnimi zamaški v ju-
tranjih konicah na tem delu 
Kamnika smo vsi seznanjeni, 
saj so tam locirane kar štiri 
velike javne ustanove: Zdra-
vstveni dom Kamnik, GSŠRM 
Kamnik, Vrtec Antona Med-
veda in CIRIUS.
Od takrat se zadeva ni prav 
nič izboljšala, brez težav lah-
ko rečem, da se je poslabšala. 
To območje je v zadnjih letih 
tudi bolj poseljeno, nekaj novo-
gradenj je še v nastanku. Po-
novna oživitev gostišča na 
Starem gradu in napovedana 
atrakcija – razgledna ploščad 
– tudi pripomore h gostejšemu 
prometu. Na cesti je veliko ko-
lesarjev in pohodnikov, ki se 
rekreirajo z vzpenjanjem po 
cesti proti Staremu gradu ali 
priljubljeni Špici.
Nikakor ni moja želja, da bi 
opozarjal na dejstva, ki so ve-
čini Kamničanov poznana. 
Zdi pa se mi potrebno opozo-
riti na to, da je na tem obmo-
čju opaziti pogosto prehitro 
vožnjo tako osebnih kot tovor-
nih vozil, tudi traktorjev in 
kolesarjev. Celotno območje od 
križišča pred Zdravstvenim 
domom Kamnik, kjer je ume-
ščena grbina za umiritev hi-
trosti, pa vse do odcepa s Pa-
lovške ceste na Lobodovo ulico 
nosi oznako cona 30. To je 
zelo slabo označeno in mnogi 
stanovalci tega ne vedo, kaj 
šele udeleženci prometa, ki se 
tu vozijo prvič. Palovška cesta 
med odsekom za Bevkovo uli-

co pa vse do odcepa za Lobo-
dovo ulico je zožena in tu se 
težko srečata dva avtomobila. 
Je pa na tem mestu varljiva 
ravnina, ki kar kliče po tem, 
da se zavore vozil sprostijo. 
Pri vožnji navzdol se zelo hi-
tro pridobi hitrost, ki je nepri-
merna, saj imamo v nadalje-
vanju celo vrsto ranljivih ude-
ležencev v prometu, ki se na to 
cesto vključujejo v promet: go-
jence CIRIUS-a, nato upo-
rabnike vrtca in vseh lokalov 
ter dijake in obiskovalce zdra-
vstvenega doma.
Na osnovi pogovorov z nekate-
rimi prebivalci menim, da bi 
se na tem delu morala name-
stiti grbina za zmanjšanje hi-
trosti, saj bo slej ko prej prišlo 
do nesreče s slabim izidom. 
Na ovinku Palovške ceste, kjer 
je odcep za Bevkovo ulico (mi-
mogrede, je nepregleden ovi-
nek), imamo situacijo, da se 
pločnik konča na eni strani 
ceste, nadaljuje na drugi stra-
ni ceste in ni prehoda za pešce. 
Če povzamem, treba je name-
stiti oviro za umiritev hitrosti 
prometa, urediti prehod za 
pešce in na novo namestiti ta-
ble CONA 30, ki bodo bolj vi-
dne. Da le ne bo prepozno.

Občina Kamnik v zadnjih letih 
veliko pozornosti namenja za-
gotavljanju varnih šolskih poti, 
tako ob lokalnih kot tudi ob re-
gionalnih cestah. Skozi Tuhinj-
sko dolino poteka regionalna 
cesta, ki je ponekod zelo ozka, 
pot do postajališč pa je v teh pri-
merih zelo nevarna. V preteklih 
letih je bilo na tem območju na-
rejenih kar nekaj pločnikov, iz-
ogibališč, semaforjev, nadstre-
škov na avtobusnih postajah in 
tudi prehodov za pešce. Vendar 
ne povsod. Nevarna mesta še 
vedno ostajajo. Odseki so brez 
pločnikov, pločniki so enostran-
ski, poti v šolo zunaj naselij, 
kjer ni omejitev hitrosti, posta-
jališča so neurejena, odseki cest 
so nevarni in nepregledni, ni 
prehodov za pešce.
Naj posebej omenim le nekaj 
po mojem mnenju najbolj kri-
tičnih odsekov, na katere pri-
stojne sicer opozarjamo že leta:
– neuradno postajališče »pri 
Koširju«: ni pločnika, šolarji 
pa vstopajo kar na kmečkem 
dvorišču;
– pot iz naselij Golice, Liplje 
in Veliki Hrib do postaje na 
bencinski črpalki: ni pločni-
kov, hitrost pa 70 in 90 km/h;
– pot do postajališča v Špitali-
ču: ni pločnika, ni prehoda za 
pešce, omejitev hitrosti je 90 
km/h, nevaren ovinek, kjer so 
se že zgodile nesreče;
– pot do avtobusne postaje v 
Beli 3 »pri Škrbcu«, ki po dveh 
desetletjih dogovorov in obljub 

še vedno ni zgrajena: ni ploč-
nika, ni prehoda za pešce, ovi-
nek je nepregleden, omejitev 
hitrosti 90 km/h.
Avtobusna postaja bi morala 
biti zgrajena že pred več kot 
desetletjem, ko so se gradile 
druge postaje na vzhodnem 
delu občine. Dve sta bili dokon-
čani, ena neurejena ostaja še 
danes. Po večletnih prizadeva-
njih se je v lanskem letu končno 
našla rešitev in občina je finan-
cirala izdelavo projektne doku-
mentacije za izgradnjo pločni-
ka in para avtobusnih postaja-
lišč med naseljema Špitalič in 
Bela. Pa se je ponovno ustavilo. 
Projekt naj bi sofinancirala dr-
žava, vendar ministrstvo ni 
podpisalo pogodbe.
Prometna varnost otrok mora 
biti prioriteta vsake družbe. 
Pri varnosti otrok ne sme biti 
nobenih kompromisov. V do-
bro vseh udeležencev v prome-
tu si želim, da bi pristojni na 
občini in državi končno našli 
skupni jezik in izpeljali zasta-
vljene projekte.

Nujno umiriti promet 
proti Palovčam

(Ne)varne šolske poti

mag. Šemso Mujanović, 
Lista Sandija Uršiča

Bojana Pančur,  
Nova Slovenija

Duplica – Krajevna skupnost Duplica oddaja v najem večna-
menski prostor velikosti 60 kvadratnih metrov na naslovu 
Jakopičeva ulica 11 v Kamniku. Prostor je primeren za izved-
bo različnih sestankov, delavnic, prireditev in podobo. Cena 
najema je 15 evrov na uro. Po dogovoru je možen predhodni 
nezavezujoč ogled. Kontaktna oseba je Dragica Požek, tele-
fonska številka: 041 254 730. A. Se.

Možnost najema prostorov na Duplici

Ko prihajam v mesto, mi pog-
led z veseljem obstane na grad-
bišču, kjer že leto in pol raste 
ena najsodobnejših šol. Pesnik 
Fran Albreht je v pesmi Rodno 
mesto že pred časom zapisal: 
»Od daleč sem te sanjal, zlato 
mesto …« Mi lahko zapišemo, 
da o tej šoli, ki nosi njegovo 
ime, sanjamo že več kot 15 let.

Sanje postajajo resničnost, saj s 
postavitvijo strehe nova šola 
končno dobiva svojo zunanjo 
podobo. V notranjosti grad-
bišča je nadvse živahno, saj kar 
mrgoli električarjev, zidarjev, 
vodovodnih inštalaterjev in 
drugih obrtnikov, ki skušajo 
ujeti roke za dokončanje in 
končno prihod prvih šolarjev. 
Prepričan sem, da so šolarji in 
njihovi starši še bolj nestrpni, 
prav tako tudi učitelji in 
vodstvo šole. Težko je reči, da 
pouk zaradi pomanjkanja učil-
nic trenutno lahko poteka brez 
težav, v danih pogojih ga je tež-
ko prilagoditi sodobnim učnim 
pogojem. 
V tem trenutku niso več po-
membna vprašanja, zakaj se je 
ta šola rojevala tako dolgo, ali 
so bila potrebna kar tri gradbe-
na dovoljenja in koliko milijo-
nov evrov je bilo porabljenih za 
nove projekte.

Pomembno je, da je predvolil-
na obljuba župana Mateja Sla-
parja dobila podporo občinskih 
svetnikov in se je gradnja zače-
la kljub vsem težavam, s kateri-
mi smo se srečevali. Odločilne 
poteze je vlekel gradbeni od-
bor z izdatno podporo župana 
in nekdanjega podžupana. Gre 
za projekt, kakršnega v Kamni-
ku nismo imeli več kot desetle-
tje. Sodobna in tehnološko zah-
tevna gradnja je tako izvajalce 
kot tudi investitorja, Občino Ka-
mnik, postavljala pred številne 
nove izzive. Trenutno se cene 
gradbenih materialov nerazu-
mno dvigujejo. Upajmo, da 
nam morebitne nove podra-
žitve notranje opreme v pri-
hodnje ne bodo omejevale 
drugih zastavljenih investicij. 
Svetniki Liste Mateja Slaparja se 
bomo v skladu s svojimi pred-
volilnimi zavezami še naprej ak-
tivno zavzemali, da se projekt 

čim prej v celoti zaključi in da 
se za to zagotovijo vsa potreb-
na finančna sredstva. 
Ko se bodo učenci končno vse-
lili, se razveselili novih, svetlih 
in bistveno varnejših učilnic, bo 
pouk zagotovo precej prijetnej-
ši. Vonj po novem, sodobna 
oprema in novi zunanji športni 
objekti jih bodo zagotovo še z 
večjim zanosom popeljali v is-
kanje novih znanj.
Za konec še tale misel: pred 
odprtjem bo treba urediti še 
okolico, posebej v smeri reke 
Kamniške Bistrice, da bo tudi 
pogled na novo šolo mogoč od 
vsepovsod. Da se bo svetila – 
tako kot mamut ob vstopu v 
mesto. 

Miroslav Miro Bider,  
svetnik Liste Mateja Slaparja

Osnovna šola Frana Albrehta raste …

Perspektiva turizma in Kamnik

Pravkar minuli praznični dnevi v 
kamniški občini so poleg mno-
gih drugih prinesli tudi obsežno 
število turističnih pridobitev, ki 
smo se jih razveselili tudi v 
svetniški skupini Nove Slovenije. 
Po dolgoletnem čakanju se je 
končno uresničila želja mnogih, 
predvsem pa ena bolj atraktiv-
nih odločitev župana in njego-
ve ekipe, da se dokonča projekt 
postavitve neveljskega orjaka, s 
čimer kamniška zgodovina bi-
stveno pridobiva na prepoznav-
nosti. Na primerno izbrani loka-
ciji je našel svoj novi dom, s tem 
pa je Maistrovo mesto Kamnik 
zasluženo postalo tudi mamu-
tovo mesto. Bronasti kip ma-
muta v naravni velikosti bo 
tako popestril staro mestno je-
dro, kot turistična zanimivost 
pa bo ogled skulpture zagoto-
vo deležen pozornosti v šol-
skem programu za učence. Nji-
hove bralne užitke bo popestrila 
tudi knjižna izdaja Urmal, ma-
mutov prijatelj, ki bo mladim 
pomemben deležnik zgodbe o 
neveljskem odkritju.
Za veliko spodbudo kolesarjem 
je odprtje kolesarske povezave 
v smeri proti Mengšu in Trzinu 
in naprej proti Ljubljani. Več kot 
13 kilometrov na novo urejenih 
kolesarskih poti bo omogočalo 
varno in udobno kolesarsko 
povezavo z glavnim mestom, s 

čimer se bo okrepila kultura re-
kreiranja. Kolesarjenje je v po-
rastu in ta zanimiva povezava 
bo popestrila aktivnosti tudi 
gostom iz osrednjega dela naše 
države, saj jim bo tako Kamnik z 
okolico na varen način dosto-
pen tudi s kolesom. 
V sklopu pomembnih turistič-
nih in rekreativnih novosti Ka-
mnika pa je izgradnja kolesar-
ske steze in pešpoti v smeri 
proti severu, do Godiča. Ta zani-
miv projekt je na začetku izved-
be buril domišljijo marsikomu, 
ki v vsaki spremembi vidi samo 
slabo, da se je projekt lepo 
vklopil v Zeleno os našega 
osrednjega vodotoka Kamniška 
Bistrica, pa gre pohvala pristoj-
nim službam na Občini Kamnik. 
Zasajena so bila dodatna dre-
vesa, ob sami trasi pa je za po-
pestritev družinskega kolesar-
skega izleta domiselno 
vklju čena Kolesarčkova pot, 
obeležena z 12 urejenimi toč-
kami, ki vključujejo tudi počiva-
lišča z igrali. Ta nova kolesarska 
pridobitev pa naj bo pristojnim 
na Občini Kamnik tudi spodbu-
da, da se »zeleno os regije« tudi 
na južnem robu kamniške obči-
ne čim prej dokonča s poveza-
vo do meje z občino Domžale.
Omenjene pridobitve niso do-
brodošle samo za domače prebi-
valstvo, pač pa z njimi Občina Ka-
mnik odločno stopa na pot 
širitve turistične ponudbe. 
Svetniška skupina Nove Sloveni-
je podpira tovrstna prizadevanja 
Občine Kamnik v razvojno narav-
nane panoge kot je turizem, tudi 
z željo, da si obiskovalci popestri-
jo turistično doživetje na Kamni-
škem. 

Matjaž Šporar, vodja svetniške 
skupine NSi Kamnik
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Kamnik – Dve marčevski so-
boti so v številnih krajevnih 
skupnostih in društvih s po-
močjo Občine Kamnik izve-
dli spomladansko čistilno 
akcijo in tako s skupnimi 
močni poskrbeli za urejene 
soseske, parke, sprehajalne 
poti. Po podatkih z dne 29. 
marca, ki so jih posredovali 

iz Publikusa, so vsi sodelu-
joči skupno nabrali 3760 ki-
logramov mešanih komu-
nalnih odpadkov, 6780 ki-
logramov kosovnih odpad-
kov in 840 kilogramov az-
bestnih odpadkov. Zaradi 
slabega vremena je zadnjo 
marčevsko soboto čistilna 
akcija odpadla v krajevnih 
skupnostih Črna, Nevlje in 
Srednja vas.

Največ kosovnih 
odpadkov
Maša Likosar

Mekinje – V Mekinjskem samostanu je pred dnevi potekala 
delavnica za pripravo strategije lokalnega razvoja LAS Srce Slo-
venije, namenjena predvsem občanom Kamnika. Trideset ude-
ležencev je predlagalo ideje za razvoj Kamnika in širšega ob-
močja LAS Srce Slovenije. Šlo je za šesto delavnico. Rezultate 
vseh delavnic bodo v LAS Srce Slovenije predstavili na skupni 
delavnici, ki bo potekala 9. maja ob 16.30 v Dolskem. A. Se.

Delavnica za pripravo strategije

Špitalič, Motnik – Predstavniki Direkcije RS za vode so si 
pred nedavnim ogledali vodotoke Sedelškovega potoka in 
Motnišnice in podali predloge za izboljšanje poplavne var-
nosti. Občina Kamnik bo s pooblaščenim projektantom pri-
pravila projektne naloge in dokumentacijo za protipoplavne 
ukrepe. Sledili bodo sofinancerski sporazumi med direkcijo 
in občino. A. Se.

Pregledali vodotoke

WWW.GORENJSKIGLAS.SI
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Kamnik – Ilustrirani Družin-
ski zemljevid Kamnika in 
okolice, ki je na razpolago v 
slovenskem in tudi angle-
škem jeziku, je namenjen 
vsem, ki obiščejo Kamnik in 
okolico ter regijo najraje raz-

iskujejo sami. »Predstavi bi-
stvene zanimivosti območja, 
ki sta jih avtorja pospremila s 
številnimi hudomušnimi 
vložki, ki zemljevidu dajejo 
poseben čar in simpatičnost. 
Gre za zemljevid, ki se odkla-
nja od formalne linije klasič-
nih zemljevidov, njegovo 

bistvo pa je ilustracija, 
pospremljena s krajšimi be-
sedili,« pravita avtorja, ki sta 
želela zasnovati zemljevid, ki 
bo informativen in poučen, 
vendar hkrati tudi praktičen, 
všečen in simpatičen. Zato, 
kot pravita, ni bilo enostavno 
najti kompromisa med števil-
nimi podatki, ki bi si zasluži-
li omembo na zemljevidu, 
vendar ob tem gosta ne obre-
meniti s preveliko količino 
podatkov, in drugo skraj-
nostjo, da bi bil zemljevid 
premalo informativen ali da 
bi mu kdo na račun formata 
očital nestrokovnost.

Gre sicer za tretjo, posodo-
bljeno izdajo zemljevida po 
tem, ko je luč sveta prvič ug-
ledal leta 2019, druga izdaja 
pa tik pred pandemijo. Pro-
jekt je podprl tudi Zavod za 
turizem in šport Kamnik, 
zemljevid pa je brezplačno 
na voljo v kamniškem TIC-u 
in na nekaterih drugih loka-
cijah po mestu in okolici.

V kamniškem turistično-informativnem centru (TIC) je na voljo posodobljena 
različica Družinskega zemljevida Kamnika in okolice, ki sta ga zasnovala 
ilustrator Ivan Mitrevski in lokalna turistična vodnica Irena Grmek.

Aleš Senožetnik

Najboljše tri ekipe so bile 
nagrajene s finančnimi na-
gradami v vrednosti 1200 
evrov za prvo mesto ter petsto 
in tristo evrov za drugo oz. 
tretje mesto. Za podjetniške 
ideje, ki v ospredje postavljajo 
razvoj občine, pa je na voljo 
tudi 25 tisoč evrov v okviru 
razpisa za pospeševanje ma-
lega gospodarstva v občini.
Komisijo je na tretjem turi-
stičnem startup vikendu naj-
bolj prepričala ideja Gregorja 
Torkarja Pir Pr' Debeluhu. 
Torkar, ki ima na Šutni že 
prodajalno vinilk Črna pizza, 
bi v sodelovanju z Mitjem 
Uhanom, še enim poznaval-
cem pivovarstva, na najbolj 
prepoznavni kamniški ulici 
odprl prodajalno slovenskih 
piv, kjer bi bilo mogoče najti 
vsa slovenska kraft piva na 
enem mestu. Hkrati želi raz-
viti tudi spletno prodajalno z 
možnostjo naročnine, s kate-
ro bi naročnikom na dom 
dostavljali izbor piv.
»Slovenija je bogata s kraft 
pivi, imamo ogromno kraft 
pivovarn, ki pa imajo zelo 

slabo prodajno mrežo. Mi bi 
združili vse na enem mes-
tu,« je o ideji povedal Gregor 
Torkar, ki Kamnik, v kate-
rem delujejo kar štiri uspeš-
ne kraft pivovarne, vidi kot 
pivovarsko prestolnico, Šu-
tno pa kot neizkoriščen po-
tencial. Trenutno ima največ 
opravka z iskanjem primer-
nega prostora, a tudi tukaj se 
mu ponuja nekaj možnosti.

Drugo mesto je zasedla ideja 
Divja zgodovinska kuharija, 
v kateri članice združujejo 
znanje arheologije in nabi-
ralništva. Osredotočile bi se 
na zgodovinsko divjo hrano, 
pri čemer bi gostom ponuja-
le doživetje nabiralništva v 
gozdu, kuhanje na odprtem 
ognju in na koncu seveda 
tudi užitke ob okušanju 
pripravljenih jedi, ki segajo 

daleč v preteklost. Kot je po-
vedala Katja Rebolj, ki je 
predstavila idejo komisiji, 
imajo vse tri članice ekipe že 
izkušnje s podobnimi pro-
jekti in dovolj znanja za iz-
vedbo tovrstnih dogodkov.
Kot tretja pa je z idejo o Do-
živetju srednjeveške večerje 
komisijo prepričala Darja 
Pirš, ki v središču Kamnika 
vodi gostilno Pri Podkvi in je 

tam poskusno že izvedla to-
vrstne dogodke. Tri- ali 
pethodno večerjo v stilu sre-
dnjega veka popestrijo s 
predstavo viteških skupin, 
po besedah Pirševe pa bi po-
dobne dogodke lahko izvaja-
li tudi na drugih lokacijah, 
denimo na gradovih.
Med preostalima dvema eki-
pama, ki sicer nista dobili na-
grad, a so ju člani komisije 

spodbudili, naj vztrajata pri 
razvoju, je ideja Comunity – 
More than just a trip Olega 
Dyvinetsa in njegovih sode-
lavcev ter Nepozabne zgodbe 
Kamnika ekipe Energy Esca-
pe Rooma.
Kot je povedala direktorica 
KIKštarterja Nika Škrjanec, 
so sicer nekatere ekipe na do-
godek že prišle z izdelano 
idejo, drugi pa so jih ustvarili 
na startup vikendu. Vsem pa 
so pri piljenju pomagali men-
torji, ki so jim bili na voljo. 
»Kot mi je znano, so se neka-
teri celo že zmenili za prihod-
nja sodelovanja in poslovne 
priložnosti. Vse ideje so bile 
dobre in so tudi vabljene v 
naš podjetniški pospeševal-
nik, a na koncu je bilo treba 
izbrati najboljše,« je še dejala.
»Vesel sem, da vam je mar 
za kamniški turizem, in 
prepričan sem, da ste se v 
minulem vikendu tudi pre-
cej naučili, kot sem se mar-
sičesa naučil tudi sam,« pa 
je zbranim povedal v. d. di-
rektorja kamniškega zavoda 
za turizem in šport Luka 
Svetec in jih pozval, naj 
vztrajajo na podjetniški poti.

Udeleženci letošnjega turističnega startup vikenda po nedeljskem zaključku dogodka / Foto: Aleš Senožetnik

Tretja izdaja 
ilustriranega zemljevida

Prepričali kraft piva in kulinarika

Avtorja Ivan Mitrevski in Irena Grmek z v. d. direktorja 
Zavoda za turizem in šport Kamnik Lukom Svetcem  
/ Foto: ZTŠ Kamnik

www.vitapur.si

AKCIJA

VELIKA 1+1
GRATIS

Pomladna
VZGLAVNIKI

Velja za klasični vzglavnik 
Lavender Provance, 50 x 70 cm.

3990
79,80

že za

2 vzglavnika

TRGOVINA VITAPUR
Supernova Kamnik

PRENOVLJENA ZA VAS

1. stran

Zemljevid je 
brezplačno na voljo v 
kamniškem TIC-u in 
na nekaterih drugih 
lokacijah po mestu in 
okolici.
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Kamnik – Zgodba muzikala 
Alice in Disneyworld (Alica 
v Disneyworldu) se zgleduje 
po najuspešnejših muzika-
lih iz t. i. zlate dobe umetni-
ka Walta Disneyja. S preple-
tom najbolj znanih pesmi in 
motivov njegovih pravljic, 
kot so Lepotica in zver, Ala-
din, Mala morska deklica, 
Levji kraj, Ledeno kraljestvo 
in druge, so kamniški dijaki 
ustvarili povsem novo avtor-
sko delo, ki gledalca popelje 
na atraktivno glasbeno dogo-
divščino. V muzikalu sode-
luje 18 dijakov, od tega 14 
igralcev in 4 scenski delavci, 
ki so združeni v skupino Vi-
atores.
Scenarij in režija sta delo di-
jakinje Pie Fabijan, ki je bila 
obenem tudi pobudnica, da 
je skupina samoiniciativno 
pristopila k snovanju muzi-
kala, nanj pa so se priprav-
ljali kar tri leta. »Sedaj, ko je 
projekt ugledal luč sveta, se 
mi zdi neverjetno, da smo 
ga uspešno realizirali. V mu-
zikal smo vložiti res veliko 
dela, pri tem niti nismo ime-
li pravega mentorja. Poleg 
tega nam je ponagajala tudi 
epidemija,« je dejala Pia Fa-
bijan, ki je stopila v čevlje 
glavne ženske vloge – Alice. 
»Med pripravami se je izka-
zalo, da skupina združuje 
ogromno talentiranih posa-
meznikov, ki so vsak po svo-

je dodali svoj kamenček v 
končno različico muzikala,« 
je dodala.
Glavno moško vlogo Di-
sneyja je odigral Miha Škr-
lep, ki je napisal tudi glasbe-
ne priredbe in jih je med 
uprizoritvijo spremljal na 
klavirju. Maša Kosmač in 
Hana Jenčič Turk sta poleg 
igralskega udejstvovanja pri-
spevali tudi koreografijo. Po-
leg omenjenih so nastopili 
še Hana Pavšek, Lea Burja, 
Neža Osredkar, Matevž Pe-
trič, Špela Kovič, Veronika 
Dražumerič, Shreeya Grip-
rasad, Iza Podjed, Julia Moč-
nik in Vita Pogačar. Pri 
scenski postavitvi pa so so-
delovali Sara Mošnik, Eva 

Pečnik, Domen Pevec in 
Erolinda Ferizaj.
Muzikal so decembra 
večkrat uprizorili na šoli, ko-
nec marca pa so se v sodelo-
vanju z Mladinskim cen-
trom Kotlovnica predstavili 
še na odru Doma kulture 
Kamnik. »Za zdaj ponovitev 
ni predvidena, seveda pa si 
želimo, da bi gostovali še na 
kakšnem domačem odru,« 
je dodala Fabijanova.

Moč pravljic in domišljije
V muzikalu spremljamo 
mlado Alice, ki je od svoje-
ga petega leta zaradi hude 
bolezni prikovana na bol-
niško posteljo. Njena naj-
večja želja je, da bi šla v svet 

in tam doživela vse never-
jetne dogodivščine, o kate-
rih je brala v pravljicah. Ko 
se že zdi, da se ji želja ne bo 
nikoli izpolnila, jo nekega 
večera v bolnišnici obišče 
skrivnostna Sirena in jo po-
pelje v nenavaden svet daleč 
stran, v svet skrivnostnega 
Walta Disneyja in njegovih 
junakov Dwarfa, Genieja in 
Rafikija – v pravljičen svet, 
kjer je vse mogoče. Z Di-
sneyjem se poda na dolgo 
pot, ki vodi do Izvira mla-
dosti – ta po Disneyjevih be-
sedah skriva zdravilo za nje-
no bolezen. A bolj ko Alice 
spoznava svet pravljičnih ju-
nakov, hudobnih vaščanov 
in spletkarske županje, bolj 
se oddaljuje od resničnega 
sveta, kjer so njena mama in 
prijatelji. Kmalu postane jas-
no, da bo morala izbrati. Bo 
ostala z Disneyjem, ki ji je v 
tem času močno prirasel k 
srcu, ali se bo vrnila k mami, 
ki jo je izginotje hčerke čisto 
potrlo ...
»Želeli smo prikazati, 
kakšno moč imajo pravljice 
in domišljija. Alice si večkrat 
reče, da je prestara, da bi 
verjela v pravljice, a ravno 
pravljice so tiste, ki jo rešijo 
krute realnosti. Nikoli na-
mreč nismo prestari za pra-
vljice. Vsakič znova, ko jo 
preberemo, jo vidimo v dru-
gačni luči – in ravno to je tis-
ta prava čarovnija,« je skle-
nila Pia Fabijan.

Maša Likosar

Pia Fabijan v vlogi Alice in Miha Škrlep v vlogi Disneyja  
/ Foto: Maša Likosar

Najbrž se marsikateri bralec 
sprašuje, kako je mogoče, 
da nekateri avtorji avtobio-
grafij s svojim spominom 
lahko sežejo daleč nazaj in 
da v njihovih spominih živi-
jo tako žive podobe, da jih 
skoraj lahko otipamo ali vo-
njamo.

Takšna sta zadnja avtobio-
grafska romana Ferija Lain-
ščka Kurji pastir in Petelinje 
jajce (Beletrina, 2020 in 
2023). Z njima se pisatelj 
vrača v najzgodnejše otro-
štvo, prav do svojega rojstva. 
V pogovorih za medije je av-
tor povedal, da je ugotovil, 
da je njegov zavestni spo-
min omejen in da zato upo-
rablja metodo aktivne imagi-
nacije C. G. Junga. Zato se 
lahko potopimo v magični, 
vaški svet, kjer se spajajo 
vraževerje, krščanska tradi-
cija in novi, povojni sociali-
stični časi ter otroška domi-
šljija. Knjiga je poleg tega 
zelo berljiva!
Mogoče prav zato velja preb-
rati Jungovo Rdečo knjigo 
(Beletrina, 2015). V njej je 
beležil svoje sanje, vizije, 
fantazije in čustva, in skušal 
ugotoviti, kako te predstave 
v simbolni obliki razlagajo 

dogodke v realnem svetu. 
Metodo je poimenoval aktiv-
na imaginacija.
Tudi Miha Mazzini se je lotil 
svojega romana Otroštvo 
(Goga, 2015) in kasneje tudi 
Osebno (Goga, 2022) na po-
seben način. Kot je povedal v 
nekaterih intervjujih, je upo-
rabljal hipnagogična stanja. 
To so stanja, tik preden se 
zbudimo in tik preden zaspi-
mo, ko razum počasi izgu-
blja nadzor. V tem stanju si 
je postavljal vprašanja kar 
nekaj dni zapored, dokler se 
ni dokopal do odgovora. V 
knjigi Otroštvo se srečamo z 
malim fantkom, ki živi z od-
sotno materjo in versko 
blazno babico. A stric Vinko 
ga je dobro potolažil: »Poba, 
ne sekiraj se. Vse mine, tudi 
otroštvo. Preživel boš tole in 
nekaj boš naredil iz sebe.«
Dušan Šarotar v romanu 
Zvezdna karta (Goga, 2022) 

obuja dediščino izginule ju-
dovske skupnosti v Prek-
murju, čeprav ne s pomočjo 
oživljanja spominov, saj ne 
gre za avtobiografijo, pač pa 
družinsko zgodbo njegovega 
starega očeta. Pisatelj se je
poglobil v vire, časopise, 
članke, fotografije tedanjega 
časa, zato je lahko opisal 
zdravila, posode, bolnišnice, 
potovanje z vlakom in njego-
vo rodno mesto Mursko So-
boto. Njegove podobe so 
žive, kot bi jih sam doživljal, 
in so freska časa, ki je kruto 
izginil v taboriščih smrti. 
Roman je poetičen in poln 
lepih impresij in nenavadne-
ga vzdušja.
Otroštvo je čas, ko vzpostavi-
mo odnos do sveta. Zato so 
spomini nanj in na naše 
starše vedno vznemirljivi in 
zanimivi, čeprav ne vedno 
lepi. Tako nam govorijo nas-
lednji pisateljski sinovi: 
Bruckner, Pridni sinko 
(Modrijan, 2015), Roth, Oče-
tovina (UMco, 2016), Jergo-
vić, Oče (Sanje, 2104) in 
Knausgard, Moj boj (MK, 
2015 in 2018), katerega na-
daljevanje še čakamo.

Breda Podbrežnik 
Vukmir

Kamnik – Glasbeni večeri, ki 
združujejo koncerte in kuli-
narično doživetje, so bili 
tudi v tej sezoni žanrsko raz-
noliki, saj z njimi želijo or-
ganizatorji iz Javnega zavo-
da za kulturo Kamnik nago-
voriti široko občinstvo. »Iz-

biramo glasbene zvrsti, ki 
najbolje dopolnjujejo inti-
mno, klubsko vzdušje, od 
etno in ljudske glasbe, dže-
za, kantavtorstva do šanso-
nov,« so pojasnili.
Konec marca so v Klubu kino 
dom na četrtem večeru gosti-
li irski večer pod kulinarično 
taktirko gostilne Majolka in 
ob zvokih virtuozinje na ir-
skih dudah Antonie Duše 
Wernig v trio zasedbi pod 
imenom Tóg Bog É, kjer jo 
spremljata še Barry O'Ma-
hony s kitaro in Paul Dangl z 
violino. Dogodka se je udele-

žil tudi irski veleposlanik 
Adrian Farrell. Letošnji cikel 
bodo sklenili 16. maja, ko 
bodo pripravili gruzijski ve-
čer z gruzijsko žensko vokal-
no skupino Kvali.
»Vsi koncertni večeri doslej 
so bili na zelo visokem nivo-
ju, po epidemiji smo sicer 
zaznali upad obiska, a nas 

veseli, da se vrača vse več 
stalnih gostov,« je dejal vod-
ja glasbenega programa 
Anej Ivanuša, ob tem pa 
spomnil še na pretekle tri iz-
jemne večere. Oktobra je  
korejski dvojec Dal:um 
predstavil različnost korej-
ske tradicionalne in sodobne 
glasbe, januarja sta nastopila 
džezovska glasbenika, pevka 
Ajda Stina Turek in vibrafo-
nist Vid Jamnik, februarja 
pa sta Boštjan Gombač in 
Eduardo Roan navdušila na 
večeru improvizirane in av-
torske glasbe.

Maša Likosar

Godič – V četrtek, 13. aprila, 
smo v Eco Resortu v Godiču 
organizirali Spomladanski 
koncert šole petja Glas srca 
– koncert naših pevk in pev-
cev. Nastopile so pevke ter 
pevci različne starosti. Pro-
gram je bil zelo raznolik, 

tako da so mu lahko prisluh-
nile vse generacije. Pevke ter 
pevci so izvedli priredbe pe-
smi različnih glasbenih sti-
lov, tudi avtorske pesmi.
Ob klavirski in kitarski 
spremljavi so nastopili: Ana 
Rak, Marina Koželj, Tina Po-
gačar, Brina Grčar, Vid Boga-
taj, Maks Gradišek, Marta 
Tošić ter Ella Poljanšek. Na-

men šole petja Glas srca, ki 
jo v Kamniku že od leta 2015 
vodi pevka Neža Bogataj, je 
sproščeno pevsko izražanje 
in odkrivanje svojega lastne-
ga pevskega izraza.
Bogat program je vseboval 
kar dvajset pesmi. Slišali 
smo znane pesmi, kot so Sid-
dharta – Na soncu, Joker out 

– Barve oceana, Marta Zore – 
Še si tu, Shallow, Abba – 
Thank you for the music, To-
maž Domicelj – Življenje je 
lepo, Nina Pušlar – Kdo še 
verjame, Ditka – Dober dan, 
življenje in druge. Brina Gr-
čar je zapela ter s klavirsko 
spremljavo izvedla svojo av-
torsko pesem, ki jo je napisa-
la za mamin rojstni dan.

Neža Bogataj

Spomladanski koncert

Maja bodo v Domu kulture Kamnik sklenili 
letošnji cikel glasbeno-kulinaričnih dogodkov.

Glasba z okusom

Spomini na otroštvo

Dijaki Gimnazije in srednje šole Rudolfa Maistra Kamnik, združeni v skupino Viatores, so se marca 
na odru Doma kulture Kamnik predstavili z angleškim avtorskim muzikalom Alice in Disneyworld.

Za pravljice nismo 
nikoli prestari

Mladi pevke in pevci so izvedli priredbe pesmi različnih 
glasbenih stilov in tudi avtorske pesmi. / Foto: arhiv šole

Virtuozinja na irskih dudah Antonia Duša Wernig v zasedbi 
Tóg Bog É, kjer jo spremljata še Barry O'Mahony s kitaro 
in Paul Dangl z violino. / Foto: Klemen Brumec

Bralna priporočila iz Knjižnice Franceta Balantiča Kamnik
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Kamnik – Vroča župa že dol-
go ne predstavlja le jedi na 
žlico, temveč vsaj ljubite-
ljem pravljic ob omembi be-
sedne zveze v misli prikliče 
tudi dvojec Roka Kosca in 
Gorana Završnika, ki pod 
tem imenom nastopata že 
dve desetletji. Toliko je na-
mreč minilo od prvega zabe-
leženega nastopa v Gromki.
Ob dvajsetletnici »kuhanja 
župe« sta pripravila pravljič-
ni pripovedovalski večer in 
ga jubileju primerno »zabeli-
la« z odličnima glasbeniko-
ma Gašperjem Selkom in 
Anejem Ivanušo. V razširje-
ni, XL-izvedbi, je Vroča župa 

še bolj vroča, v kar so se prep-
ričali tudi obiskovalci večera, 
med katerimi so bili pravza-
prav predstavniki prav vseh 
generacij. S svojimi izvirnimi 
interpretacijami, ko pravljice 
podajata na sproščen, sodo-
ben oz., kot pravita, rokerski 
način, sta si namreč simpati-
je pridobila tako med naj-
mlajšimi kot tudi starejšimi 
poslušalci. Tudi tokrat so lah-
ko prisluhnili nekaterim hi-
tom, med katerimi ni manj-
kala tista O podkovani žabi, 
pa Zajec dela za lisico, O os-
ličku, ki je šel v svet, in Križ-
nikov Goljuf.
Zgodba Vroče župe pa se je 
začela kuhati, ko je Radio 
Študent oz. njegova ekipa 

pravljične redakcije Za 2 
groša fantazije začela pro-
jekt Pravljično ReŠetanje, v 
katerem sta redno nastopala. 
»Skupaj z ostalimi pripove-
dovalci smo nastopali po 
vsej Sloveniji, hkrati pa so se 
snemale kompilacijske zgoš-
čenke, ki so s pomočjo Cici-
bana oz. Mladinske knjige v 
več tisoč izvodih dosegle 
predvsem številne otroke in 
njihove starše,« pojasnjuje 
Goran Završnik.
»Izšlo je kar nekaj takšnih 
zgoščenk, na katerih sva svoj 
delež prispevala tudi midva 
in s pomočjo katerih so se ot-
roci nekaterih največjih hitov 
naučili celo bolje od mene in 
me nato na nastopih 
popravljali, če kdaj nisem 

povsem pravilno povedal be-
sedila,« dodaja Rok Kosec.
Pa sta kdaj razmišljala, da bi 
izdala svoj lastni album? 
»Sva, a bi bilo prej treba ure-
diti vse okoli avtorskih pra-
vic,« pojasnjuje Kosec, Zavr-
šnik pa dodaja, da morajo 
najprej izpiliti program za 
nastope, ki jih čakajo v raz-
širjeni obliki z Ivanušo in 
Selkom, nato pa bodo videli, 
kako daleč se bo razvilo so-
delovanje. »V prihodnjih 
mesecih bomo 'zakrožili' po 
festivalskih odrih po vsej 
Sloveniji. Če ne že prej, 
bomo prvič znova nastopili 
na letošnjem Križnikovem 
festivalu, ki bo na sporedu v 
začetku junija,« pa je o načr-
tih povedal Završnik.

Aleš Senožetnik

Ljubljana, Kamnik – Tekmo-
vanje Temsig je letos pote-
kalo med 27. februarjem in 
15. marcem na glasbenih šo-
lah v okolici Ljubljane in Za-
savja. Glasbena šola Ka-
mnik je bila letos ena izmed 

šol organizatork, ki je gosti-
la tekmovanje harmonikar-
jev. Mladi kamniški glasbe-
niki, ki so svoje znanje in 
veščino igranja inštrumenta 
prikazali na različnih lokaci-
jah, so dosegli izvrstne 
uspehe. Tolkalec je odšel na 
Vrhniko, trobentači v 

Cerknico in Logatec, harmo-
nikarja sta ostala kar doma, 
v Kamniku, pozavnistka se 
je odpravila v Zagorje ob 
Savi, komorna skupina z go-
dali pa v sosednje Domžale. 
Mladi tekmovalci so domov 
prinesli številna priznanja. 
Rok Resnik, ki igra na tolka-

la, je prejel bronasto plake-
to. Štirje trobentači so, vsak 
v svoji kategoriji, prejeli raz-
lične plakete in priznanja, 
in sicer Teo Bizjak in Nace 
Maležič srebrno plaketo, 
David Kuhar bronasto pla-
keto ter Oskar Sitar, ki pa je 
prejel priznanje. Nik Plut je 
s harmoniko prejel srebrno 
plaketo, Denis Sejdijaj pa 
bronasto plaketo. Lara Mari-
ja Gorše je s pozavno preje-
la srebrno plaketo, duo vio-
lončelov v zasedbi Tina Biz-
jak in Anamarija Graj si je 
priigral tretjo nagrado in 
zlato plaketo.
Učence so na tekmovanje 
pripravili učitelji: Martin Ja-
nežič, Blaž Trobas, Neža 
Gruden, Robert Smolnikar, 
Marko Tomc, Tine Pla-
hutnik in Mirela Rihtar, ob 
klavirju pa sta jih spremljali 
Jasmina Nedeljković - Per-
me in Brina Uršič.
Učencem, učiteljem in kore-
petitorkama čestitamo in 
jim želimo novih uspehov 
na njihovi glasbeni poti.

Rok Spruk

Kamnik – Pihalni orkester 
Delavskega kulturnega 
društva Solidarnost Kamnik 
je pred leti s pestrim reper-
toarjem navduševal pred-
vsem ljubitelje resnejše glas-
be, ki pa so od zadnjega 
nastopa čakali kar sedem let, 
da so se člani orkestra po-
novno vrnili na odre in pod 
taktirko Uroša Gorenca pri-
čarali nov glasbeni večer.

Vrnitev k ustvarjanju je na-
rekovala temu primeren re-
pertoar – in kako bi ga bilo 
bolje začeti kot s fanfarami. 
Zato so obiskovalci koncerta 
v veliki dvorani Doma kultu-
re Kamnik najprej prisluhni-
li Fanfaram za navadnega 
človeka ameriškega sklada-
telja Aarona Coplanda. Zna-
menita skladba je služila za 
zvočno ozadje več filmov in 
tudi sicer je bil del koncerta 
posvečen filmski skladbi. 

Tako so imeli obiskovalci 
možnost prisluhniti zanimi-
vemu naboru – vse od melo-
dij iz risanke Biskvitki do 
Himne padlim Johna Willi-
amsa, ki je odprla Spiel-
bergovo vojno dramo Reše-
vanje vojaka Ryana.
S skladbo The Typewriter 
Leroya Andersona so poskr-
beli tudi za humorni vložek, 
sicer pa so v nadaljevanju 
koncerta glasbeniki zaigrali 
še več skladb iz bogate zak-

ladnice klasične glasbe, 
manjkal pa ni niti znameni-
ti Radetzky March.
Vsekakor odlična popestri-
tev že sicer bogate kamniške 
kulturne scene.

Aleš Senožetnik

Glasbeno-pripovedovalski duet Vroča župa, ki ga sestavljata pripovedovalec Rok Kosec in glasbenik 
Goran Završnik, beleži dvajseto obletnico prvega nastopa v Klubu Gromka na Metelkovi. Jubilejni 
koncert sta na velikem odru kamniškega doma kulture pripravila v razširjeni zasedbi.

Vroča že dvajset let

Učenci Glasbene šole Kamnik so uspešno nastopili na 52. tekmovanju mladih slovenskih glasbenikov. 
Tekmovanja mladih glasbenikov Republike Slovenije se je udeležilo deset učencev kamniške šole.

Uspehi mladih glasbenikov

Po sedmih letih so se na odre vrnili člani 
pihalnega orkestra Delavskega kulturnega 
društva Solidarnost Kamnik in se poslušalcem 
predstavili z naborom filmske in klasične glasbe.

Po sedmih letih 
znova na odru

Nastop pihalnega orkestra DKD Solidarnost na odru Doma 
kulture Kamnik / Foto: Aleš Senožetnik

Kamniški mladi glasbeni upi in njihovi mentorji / Foto: Egon Bajt

V priročniku  
je predstavljeno 
življenje čebel, 
opisani so skrb 
za zalego, pašne 
aktivnosti, 
praktični primeri 
vzdrževanja in 
izkoriščanja 
čebeljih družin, 
pa tudi vse o 
pridelavi medu, 
matičnega 
mlečka, 
propolisa, 
cvetnega prahu 
in čebeljega 
strupa.

Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu,  
Nazorjeva ulica 1 v Kranju, jo naročite po  
tel. št.: 04/201 42 41 ali na narocnine@g-glas.si. 

Če želite, da vam jo pošljemo po pošti,  
se poštnina zaračuna po ceniku Pošte Slovenije.

160strani, mere: 17 x 23,5 cm, brošura

                        + poštnina

22
EUR

Vročo župo že dvajset let kuhata Rok Kosec in Goran 
Završnik. / Foto: Aleš Senožetnik

Anej Ivanuša in Gašper Selko / Foto: Aleš Senožetnik

Pod taktirko Uroša 
Gorenca so člani 
orkestra pričarali lep 
glasbeni večer.
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Kamnik – Od sredine marca 
pa vse do sredine aprila je 
Občina Kamnik v sodelova-
nju s krajevnimi skupnost-
mi, javnimi zavodi, kulturni-
mi društvi in številnimi dru-
gimi posamezniki pripravila 
več kot štirideset prireditev. 

Na ta način so zaznamovali 
marsikatero novo pridobitev, 
ki omogoča kvalitetnejše ži-
vljenje, pripravili pa so tudi 
mnogo kulturnih dogodkov 
in slovesnosti, ki so opomi-
njale na to, da se je 29. mar-
ca 1874 v Kamniku na Šutni 
rodil general in kulturnik 
Rudolf Maister - Vojanov.
Po tradiciji so praznovanje 
sklenili z Maistrovim poho-

dom, ki ga je že osemnajstič 
organiziralo Društvo general 
Maister Kamnik. Pohodniki 
so se podali po točkah, ki so 
v občini Kamnik povezane z 
Rudolfom Maistrom. Več 
kot trideset pohodnic in po-
hodnikov se je tako odpravi-
lo po poti mimo Maistrove 
rojstne hiše, Gimnazije in 

srednje šole Rudolfa Maistra 
Kamnik na Špico in nazaj v 
Kamnik. Start in cilj sta bila 
pri spomeniku kamniškega 
rojaka, kjer je zbrane naprej 
nagovoril predsednik Dru-
štva general Maister Ka-
mnik Joško Berlec, ki je de-
jal, da se z Maistrovim 
pohodom spomnijo težkih 
poti, ki so jih Maistrovi bor-
ci in tudi general sam pre-

hodili leta 1920, obenem pa 
simbolizira njegovo dedišči-
no in delovanje.
Pohodnike je pozdravil tudi 
kamniški župan Matej Sla-
par in se jim zahvalil, da 
ohranjajo tradicijo praznova-
nja. »Ob prazniku Občine 
Kamnik se vsako leto zvrsti 
kar nekaj dogodkov, med ka-

terimi je prvi Občni zbor 
Društva general Maister, za-
dnji pa vaš Maistrov pohod. 
Letošnje leto smo praznova-
li z več kot štiridesetimi do-
godki, predvsem zaradi va-
šega društva pa obujamo in 
ohranjamo pomen na delo-
vanje generala Maistra ter 
njegov prispevek k zgodovi-
ni slovenskega naroda,« je 
med drugim povedal župan.

Z 18. Maistrovim pohodom, ki se ga je udeležilo več kot trideset 
pohodnikov in pohodnic, se je tradicionalno zaključilo praznovanje 
občinskega praznika Občine Kamnik.

Maistrov pohod

Maistrovega pohoda se je letos udeležilo več kot trideset pohodnikov. / Foto: arhiv Občine Kamnik

Maša Likosar

V razmislek
Invalidnost in s tem poveza-
na invalidska upokojitev 
zame osebno nista oviri, do-
jemam ju kot priložnost za 
nov začetek. Ko ustvarjam, 
izžarevam sebe in skušam 
prikazati svoj svet drugim. 
Ko v naravi tečem in planina-
rim, izživim vsak trenutek 
Življenja s polnimi pljuči in v 
veliki Ljubezni do Življenja. 
Samo hvaležna sem lahko, 
da mi je to dano. In kot bi ne-
koč rekel moj dedek: »Še teh 
pet petkov naj mi pustijo.«
Na tem mestu bi rada omeni-
la nekaj svojih opažanj. Vča-
sih nekateri ljudje, najsi bo to 
v lokalnem sosedskem ali v 
delovnem okolju, invalidnost 
dojemajo kot nekaj strašljive-
ga ali pa nas enostavno ne 
sprejemajo. Menim, da do ta-
kih odzivov pride zaradi neu-
kosti, nepoučenosti, pred-
vsem neinformiranosti, zato 
se mi je zdelo pomembno, 
da to poudarim, da povem 
svojo osebno zgodbo.
Rada bi opozorila in hkrati 
informirala glede varnosti 
po pločniku ob glavni cesti 
ali po poti naše Kamniške 
Bistrice. Zelo pogosto se dr-
žim desnega pravila, ker sva 

dve osebi skupaj. Ko tečem, 
imam spremljevalca v nave-
zi ali s kolesom. Ko sem v 
navezi, pomeni, da me pri 
teku spremlja tekač, s kate-
rim sem povezana z vrvico, 
dolgo 27 centimetrov. Ko 
imam spremljevalca na kole-
su, pomeni, da je kolesar či-
sto blizu mene, ker me spro-
ti opozarja na ovire, ki so na 
poti. Se pravi, da sva zopet 
dve osebi skupaj. Zavedati 
se je treba, da je pri teku me-
njava okolja hitrejša kot pri 
sprehodu, zato se jaz težje 
umikam videčim.
Na tem mestu je vedno pere-
če tudi vprašanje glede parki-
ranja na parkirnem mestu za 
invalide pred javnimi ustano-
vami, trgovskimi centri, le-
karnami ali pred blokom. Ti-
sti, ki imamo parkirno karto 
za invalide, imamo pravico 
parkirati družinski avtomobil 
na tako označenem parkir-
nem mestu. Parkirna karta 
za invalide se postavi na vi-
dno mesto v avtomobilu, to je 
na armaturno ploščo pred vo-
lanom, kar počnem. Razu-
mem, da včasih zaradi preo-
bilice avtomobilov in 
premalo parkirnih mest, po-
samezniki svoj avtomobil 
parkirajo na parkirnem me-
stu za invalide, a to niso, ker 
nimajo parkirne karte za in-
valide na vidnem mestu. Ni 
prav, da se to počne. Se mi je 
že zgodilo (ne enkrat), da 
sem morala iti tri ulice stran 
od svojega doma ponoči peš, 
ker je bilo parkirno mesto za 
invalide neupravičeno zase-
deno z avtomobilom, ki temu 
primerne karte ni imel.

Zaključek
Nekateri ljudje dojemajo in-
validnost kot popolno ovira-
nost, v smislu, da bi morala 
invalidna oseba ali oseba, ki 

je invalidsko upokojena, biti 
večinoma doma in brez ne-
kih prostočasnih in socialnih 
aktivnosti. S tem se ne mo-
rem strinjati, ker menim, da 
je velika nevarnost invalidnih 
oseb in oseb, ki smo invalid-
sko upokojene, ravno ta, da 
se zapremo vase in se izolira-
mo iz družbe, saj smo že 
tako in tako prizadeti zaradi 
svoje bolezni in drugih zdra-
vstvenih težav. Na tem mestu 
spodbujam vse, ki imajo ka-
kršnokoli bolezen ali drugo 
oviranost, da gredo na svež 
zrak, se sprehodijo ob naši 
lepi Kamniški Bistrici, se od-
peljejo ali pritečejo v stari del 
našega Kamnika, spijejo ka-
vico s prijatelji in se poveseli-
jo ob gledanju mimoidočih, 
se z javnim prevozom zape-
ljejo do Ljubljane in obiščejo 
kakšno galerijo, ustvarjajo in 
živijo ter zajemajo to Življe-
nje z veliko žlico.
Med slepimi in slabovidni-
mi boste našli paralimpij-
skega maratonca, paratria-
t lonca ,  parapleza lko , 
tekmovalce v pikadu, keglja-
nju in šahu. Slepi in slabovi-
dni pletejo, šivajo in kleklja-
jo. Smo umetniki, tekači, 
planinci, pesniki in pisatelji. 
Med nami so tudi osebe na 
pomembnih funkcijah v di-
rektorskih in predsedniških 
vlogah pri društvih. Sama 
sem vrsto let delala na po-
dročju socialnega varstva. 
Sem socialna delavka s kon-
čanim magisterijem na po-
dročju socialnega dela. Zdaj 
sem invalidsko upokojena, 
kot sem napisala v začetku.
Upam, da vas je moja zgod-
ba navdihnila in vam pustila 
nekaj v razmislek. Drugič 
me le pocukajte za rokav in 
me ustavite, če me kje sreča-
te. Z veseljem spregovorim 
z vami. (Konec)

Vesna Markoč

Invalidnost ni oviranost, 
ampak priložnost (3)

Moja osebna izkušnja

Krivčevo – V soboto, 18. mar-
ca, je v prostorih Podružnič-
ne šole Gozd v organizaciji 
sveta Krajevne skupnosti 
(KS) Črna in POŠ Gozd po 
nekajletnem koronskem pre-
moru ponovno potekala pri-
reditev ob dnevu žena in ma-
terinskem dnevu. S priredi-
tvijo, ki je bila v preteklosti v 
KS Črna kar vsakoletna stal-
nica, želimo v naše kraje po-
novno vrniti nekaj dogajanja.
V uvodu je prisotne krajanke 
pozdravil predsednik KS 
Črna Simon Golob, ki se jim 
je zahvalil za udeležbo in 
podporo ter jim voščil ob nji-
hovem prazniku – dnevu 
žena in materinskem dnevu. 
Svoj pozdrav je zaključil z 
željo, da bi se v prihodnjem 
letu ta in drugi večji dogodki 
že lahko odvijali v večjem 
prostoru – v večnamenski 
dvorani v gasilskem domu 
PGD Gozd, ki jo naši gasilci 

trenutno ob pomoči Občine 
Kamnik, krajnov in drugih 
podpornikov gradijo in opre-
mljajo. Za odličen kulturni 
in glasbeni program so v na-
daljevanju dogodka poskrbe-
li učenci Podružnične šole 
Gozd, ki so pod mentor-
stvom učiteljic Marte in Bar-
bare ter zborovodkinje Ma-
rinke pokazali svoje znanje 

in talente. Za dodatno glas-
beno popestritev pa sta s 
harmonikami poskrbela 
naša krajana Gašper in Blaž.
Ob koncu programa je za 
vse prisotne sledila tudi slad-
ka pogostitev. Da pa priso-
tne predstavnice nežnejšega 
spola domov ne bi odšle pra-
znih rok, je vsaka dobila še 
cvetoče darilo.

V krajevni skupnosti Črna so ponovno organizirali prireditev ob dnevu žena 
in materinskem dnevu.

Obujajo dogajanje

Svet KS Črna

Dogajanje ob materinskem dnevu v krajevni skupnosti 
Črna / Foto: Klemen Udovč

Kamnik – Aprila je kamni-
ška območna izpostava Jav-
nega sklada RS za kulturne 
dejavnosti v Domu kulture 
Kamnik organizirala Gleda-
liške vizije – Festival mla-
dinske kulture 2023, kjer so 

se predstavile tri najboljše 
izbrane predstave mladin-
skih gledaliških skupin Go-
renjske. Nastopile so mla-
dinska gledališka skupina 
KD Loški oder iz Škofje 
Loke s predstavo Butalci 
2.0., gledališka skupina Ak-
tualci z Gimnazije Jesenice s 

predstavo Ugriznimo v svet 
ter gledališka skupina VI2 iz 
Gledališča Toneta Čufarja 
Jesenice s predstavo Nižina 
neba. Predstave si je ogledal 
državni strokovni selektor 
Dejan Spasić, ki pripravlja 
izbor predstav, ki se bodo 
uvrstile na državno srečanje 
mladinskih gledaliških sku-
pin med 19. in 21. majem v 
Novi Gorici.

Gledališke vizije
Maša Likosar
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Kamnik – Kot smo že poro-
čali, je v projektu Mreža vod-
nih poti v Kamniško-Savinj-
skih Alpah (KSA) nastala da-
ljinska pohodniška pot, ki 
povezuje vodne vire in pou-
darja pomen varovanja oko-
lja. »Tisti pohodniki, za ka-
tere je prvi izziv prehoditi 
obhodnico, lahko spoznajo 
kvalitetne in res raznolike 
okuse ter svežino voda v 
KSA. Prav tako tisti, ki se 
bodo na pot odpravili zaradi 
vode, lahko najdejo sebi pri-
meren pohod,« je prepričan 
Marko Petek, gorski vodnik 
in eden od sodelujočih pri 
nastajanju poti. »Želeli smo 
poiskati pot, ki bi zajela čim 
večji krog pohodnikov. Vodi-
lo so bili seveda čisti vodni 
izviri, primerni za pitje, kar 
pomeni, da ni bilo vedno 
možno najbolj optimalno 
izbrati poti. Kljub temu pa 
mislim, da nam je uspel lep 
produkt, ki se bo s časom 
tudi razvijal.«
Jamarski klub Kamnik je 
analiziral vodo (večkrat) v 
več kot 250 izvirih na obro-
bju, v sredogorju in tudi vi-

sokogorju KSA. »Rezultati 
fizikalno-kemijskih, mikro-
bioloških in bioloških analiz 
so pokazali, da je kvaliteta 
podzemne vode zelo različ-
na, v odvisnosti od dejavno-
sti, ki se dogajajo v povirnih 
območjih. Nekako nam je le 
uspelo izbrati okoli 40 izvi-
rov z zelo kvalitetno pitno 
vodo, ki smo jih vključili v 
mrežo. V veliko izvirih je 
bila voda mikrobiološko 
oporečna in pogojno pitna,« 
je pojasnil predsednik kluba 
Rajko Slapnik, ki ocenjuje, 
da je bil projekt lepo sprejet 
med domačini. »Prevladala 
je skrb po ohranitvi dobre 
pitne vode, za kar je potreb-
no vedenje o njeni kakovo-
sti, spremljanju (monitorin-
gu) in odkrivanju možnih 
virov onesnaževanj.«

Skrb mora biti stalna
Konec lanskega leta se je 
projekt formalno zaključil, 
kar pa ne velja za raziskave. 
»Rezultati so odprli mnoge 
probleme, grožnje, ki jih že-
limo ob finančni pomoči 
vseh občin, ki ležijo na ob-
močju KSA in se v glavnem 
oskrbujejo s pitno vodo s 

povirjem v KSA, reševati 
tudi prihodnje,« pravi Sla-
pnik in dodaja: »Narediti ne-
kaj požirkov dobre izvirske 
vode, zajete neposredno v iz-
viru, postaja redkost v sve-
tovnem merilu. Nam je to še 
dano, zato moramo ozave-
ščanje ljudi o pomembnosti 
dobre pitne vode in tudi 
nadzor nad njo nadaljevati.«
Projekt po mnenju Marka 
Petka odpira tudi možnost, 
da posamezne občine nare-
dijo svoj vodni krog in sez-
nanijo z lokalnimi vodnimi 
viri, ne nazadnje se poho-
dniki lahko odločijo le za del 
krožne poti. »Kdor želi vod-
no obhodnico prehoditi v 
enem kosu, bo seveda moral 
biti temu primerno priprav-
ljen. Lahko pa si izberete le 
določeno etapo ali pot razde-
lite v nekaj dni, torej več 
etap skupaj. V osnovi so eta-
pe pripravljene tako, da jo v 
enem dnevu zmore povpre-
čen pohodnik.« Pot po nje-
govih besedah sicer ni zah-
tevna, glede na to, da v 
naravi še ni označena, pa ne-
izkušenim priporoča vodni-
ka ali vsaj nasvet lokalnih 
poznavalcev.

Ana Jagodic Dolžan

Kamnik – To je bilo ravno v 
času praznovanja Občine 
Kamnik. Gostujočim smo 
želeli približati kamniški 
utrip in smo v ta namen 
pripravili delavnice z vsebi-
no, ki odraža tesno poveza-
nost s Kamnikom. Druže-
nje, kreativno ustvarjanje na 
delavnicah in nastopi na ka-
raokah z medsebojno pove-
zanostjo in dopolnjevanjem 
so ustvarili vzdušje, ki nam 
bo še dolgo ostalo v spomi-
nu.
V preteklih letih je druženje 
z dijaškimi domovi potekalo 
vsaj enkrat letno ob nastopih 
na karaokah, a se je v času 
ukrepov zaradi covida-19 za-
časno prekinilo. Kljub težke-
mu obdobju smo ves čas oh-
ranjali stike s pomočjo 
spletnih aplikacij in tako so-
delovali na fotografskih, li-
kovnih in literarnih nateča-
jih. Končno sta to šolsko leto 
za nami v živo že dva dogod-
ka, ki sta nas povezala. Na 
natečajih so sodelovali tudi 
interni mladostniki iz Ciriu-
sa, na primer na fotograf-
skem in likovnem natečaju 
na temo Z mladostjo raste-
mo, v prihodnost verjame-
mo. V njegovem okviru je 
bilo v začetku leta odprtje fo-
tografske razstave v Dija-
škem domu Tabor v Ljublja-
ni in likovne razstave v 
Dijaškem domu Ivana Can-
karja v Ljubljani. Na oba do-
godka imajo vsi sodelujoči 
lepe spomine.
Tokratni obisk pa je potekal 
na prav poseben način. Do-
gajanju lahko rečemo kar 
združevanje ustvarjalnega s 
prijetnim. Mladi so na delav-
nicah, ki so bile organizira-
ne v prostorih našega centra, 
ustvarjali plakate z različno 
tematiko, v celoti povezano s 
Kamnikom. V pomoč so jim 
bili različni viri (literatura, 
splet), da so pridobili potreb-
ne informacije, plakati pa so 
odraz njihove ustvarjalnosti 
na vsebinskem – literarnem 
in likovnem področju. Tre-
nutno so razstavljeni v avli 
našega centra in si jih lahko 
ogledajo mimoidoči, ki 
dnevno ali občasno prihajajo 
k nam. V prihodnjih mese-
cih bodo razstavljeni še v ka-
terem od dijaških domov v 
Ljubljani.
Na tak način so mladi spoz-
navali legendarnega zdravni-
ka Aleksandra Dopliharja, 
Kamničana, ki je na huma-
nitarnem področju pustil ve-
lik pečat, saj je bil eden 
prvih ustanoviteljev ambu-
lante Pro bono v Ljubljani, 
ki je vse od ustanovitve leta 
2002 nudila zdravstveno os-
krbo tistim iz najranljivejših 

skupin in z obrobja družbe, 
ki niso imeli urejenega zdra-
vstvenega zavarovanja. Zelo 
izrazen je avtoportret Ale-
ksandra Dopliharja, življe-
njepis in življenjski dosežki, 
ki so jih mladi spoznavali 
skozi delavnico. Mladi so za-
pisali nekaj svojih razmiš-
ljanj. Ena od dijakinj je ob 
koncu delavnice zapisala: 
»Dr. Aleksander Doplihar je 
bil človekoljub brez primere. 
Mnogim tudi v dveh življe-
njih ne bi uspelo to, kar je 
njemu v enem. Želim, da bi 
nas več stremelo k njegove-
mu vzoru.«
Mladostnike smo podrobno 
seznanili s pomenom nove 
turistične atrakcije v Kamni-
ku, bronaste skulpture ma-
muta, ki stoji pri glavni avto-
busni postaji. Ob kreaciji 
plakata so spoznavali ustvar-
jalca te veličastne skulpture, 
kiparja Miha Kača, in njego-
ve življenjske dosežke ter se 
v mislih poglobili v davne 
čase, ko so se na naših tleh 
sprehajala tako orjaška bitja 
v sobivanju s predniki člove-
ka. Mamuta so ustvarjalno 
upodobili v barvni risarski 
tehniki in v obliki miselnega 
vzorca vsebinsko povzeli ne-
katere pomembne informa-
cije iz obdobja, v katerem so 
živele te orjaške živali.
Kamnik z okolico pa so mla-
di spoznavali tudi skozi 
naravoslovje. Spoznavali so 
metulje, ki nas v teh pomla-
dnih dneh navdihujejo s 
svojo lepoto. Na svetu obsta-
ja okrog 160.000 vrst metu-
ljev, Kamnik pa jih ima po 
pisanju prirodoslovcev le pe-
ščico. Nekatere vrste so tre-
nutno zelo ogrožene. Osre-
dotočili smo se na tipične 
vrste in njihove lastnosti, ki 
so značilne za metulje na 
področju Kamnika z okolico. 
Na plakatih je nekaj tako 
izvrstnih upodobitev metu-
ljev (z risarsko tehniko), da 
ni zlahka ugotoviti, ali gre za 
risbo ali fotografijo.

Po večerji, ki je bila skupna 
za vse, so se mladi povezali 
še v nastopih na Odprtem 
odru, kakor imenujemo našo 
dejavnost ob četrtkovih veče-
rih. Uvodno je prvi nastopil 
Žan Čop s pesmijo Veselo v 
Kamnik, nato pa so sledili 
nastopi gostujočih in naših 
mladostnikov s petjem ali 
igranjem na inštrumente, ki 
so polepšali druženje in nam 
s prijetnimi zvoki pričarali 
nepozaben večer.

Naši interni mladostniki 
so povedali:
Nik Novkovič: »Meni je bilo 
to srečanje zelo všeč. Bilo je 
zares zabavno, saj sem sre-
čal prijatelje iz ZGNL Lju-
bljana, nekdanje sošolce iz 
osnovne šole. Ves večer smo 
klepetali in obujali spomine 
na bivšo šolo in se pogovar-
jali o tem, kako se imamo 
danes vsak po svoje. Zelo 
me je zanimala delavnica, 
kjer so se pogovarjali o ma-
mutu. Sedaj vem o mamutu 
veliko stvari, ki jih prej ni-
sem. Ta žival je zame fasci-
nantna. Vesel sem, da ga 
imamo v naravni velikosti 
tako blizu Ciriusa.«
Uroš Jaklič: »Nastopal sem 
na karaokah s pesmijo Take 
me home avtorja Phila Col-
linsa. Na vrsti sem bil zad-
nji, tako da sem izgubil vso 
tremo. V tem večeru sem 
lahko izmenjal veliko infor-
macij o rokovski glasbi, ki 
me zelo zanima. Drugi so 
prepevali novejše skladbe. 
Kar nekaj dni sem razmišljal 
o tem dogodku.«
Aleksander M. Čulibrk: 
»Imel sem srečo, da sem 
lahko nastopal, saj nas je 
bilo veliko. Nagovoril me je 
vzgojitelj Vid iz Dijaškega 
doma Bežigrad, ki me je od-
lično spremljal s kitaro. Sku-
paj sva izvedla pesem Desire 
skupine U2 avtorja Bona 
Voxa. Nastopi drugih so bili 
zares dobri, zlasti dekleta so 
zelo lepo pela.«

Marta Lavrič Tomšič

Interni mladostniki v Ciriusu Kamnik: Aleksander, Uroš in 
Nik / Foto: Marta Lavrič Tomšič

Do izvirov pitne vode
V četrtek, 16. marca, smo v Ciriusu Kamnik tradicionalno sprejeli večjo 
skupino mladih iz ljubljanskih dijaških domov, ki so prišli k nam 
organizirano in skupaj z vzgojitelji z namenom, da se srečajo z našimi 
mladostniki ter se skupaj z njimi vključijo v tri različne ustvarjalne 
delavnice, po večerji pa se jim pridružijo pri Odprtem odru – karaokah.

Druženje mladih

Z novo 
pohodniško 
karto po 
Vodnih
poteh
Kamniško-
Savinjskih
Alp

Več informacij: 
http://kamnik-savinja-alps.com/

Namesto karte lahko uporabite brezplačno aplikacijo  maPZS. 

Projekt sodelovanja LAS Mreža vodnih poti v Kamniško-Savinjskih Alpah

Karto dobite v
turistično-

informacijskih
centrih v Kamniku,

Solčavi, Lučah, na
Ljubnem, v

Preddvoru, na
Jezerskem in 

v Cerkljah. 
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Kamnik – Franci Spruk se je 
s kegljanjem srečal že v mla-
dosti. Po igralski karieri je 
postal trener, obenem pa je 
tudi predsednik kamniškega 
kegljaškega kluba. V zadnjih 
letih je prevzel še razvoj naj-
mlajših kegljačev in keglja-
čic, ki bodo šele čez pet ali 
deset let lahko krojili vrh v 
kegljaških tekmovanjih. Da 
je kegljaška šola na vseh rav-
neh med najboljšimi v Slo-
veniji, govori tudi letošnji 
naslov državnih prvakinj. 
Žensko ekipo je začel treni-
rati na začetku letošnje sezo-
ne in jo takoj pripeljal do 
zgodovinskega dosežka.

Pred sedmimi leti ste prvi 
naslov za kamniško keglja-
nje osvojili z moško ekipo, 
zdaj ste to naredili še z 
žensko. Je to za vas dokaz, 
da se na kamniškem kegljiš-
ču dobro dela na vseh rav-
neh?
Vsekakor gre za pomemben 
dogodek, ki dokazuje, da od-
lično delamo tako pri žen-
skah kot pri moških. Gre za 
neko zgodovinsko prelomni-
co, sploh če vzamemo v ob-
zir, da smo drugi klub v Slo-
veniji, ki mu je to uspelo v 
moški in ženski konkurenci. 

Zagotovo smo že kar nekaj 
časa po vseh kazalnikih v 
vrhu slovenskega kegljanja.

Toda kako se lokalno okolje 
odziva na uspehe kegljačev 
in kegljačic?
Lokalno okolje sprejema 
uspehe kegljačev zelo dobro. 
Vsi, ki na kegljišču testirajo 
sebe, vidijo, da je ta šport lep 
in atraktiven.

O sami odlični organizira-
nosti kluba govorijo tudi re-
zultati drugih kegljaških 
ekip. V državnih ligah nasto-
pa kar pet kamniških keglja-
ških ekip in imate svoje 
kegljišče. Je kamniški klub 
primer, kako bi moral vsak 
kegljaški klub v Sloveniji 
funkcionirati?
Vedno se lahko izboljšamo 
in tudi v klubu iščemo še 
boljše rešitve, vendar je veli-
ko stvari povezanih s trenu-
tnim finančnim stanjem 
kluba. Veliko je prostovolj-
nega dela in težko je konku-
rirati profesionalnim eki-
pam v Evropi.

Ali takšni uspehi kluba pri-
pomorejo k večji prepoznav-
nosti športa pri nas in ali tak-
šen uspeh na kegljišče pripe-
lje kakšnega dodatnega mla-
dega kegljača ali kegljačico?

Vsak dober rezultat šteje. 
Največje zadovoljstvo pa je 
ob treningu mladine in nji-

hovem zadovoljstvu, druže-
nju in tekmovalnem nabo-
ju.

Gašper Pirman

Franci Spruk je naslov državnega prvaka osvojil pred 
sedmimi leti že z moško kegljaško ekipo, zdaj mu je to 
uspelo še z žensko. / Foto: arhiv kluba

Lucija – V nedeljo, 2. aprila, 
je pod okriljem Karate zve-
ze Slovenije v Luciji poteka-
la prva pokalna tekma, na 
kateri je nastopilo 449 tek-
movalcev iz 48 klubov. Med 
njimi je bilo tudi sedem čla-
nov Karate kluba Virtus 
Duplica pod vodstvom tre-
nerja Vladimirja Staniča, ki 
so zastopali kamniške bar-
ve. Kot so povedali v Virtu-
su, so se vsi tekmovalci srč-
no borili in pokazali dobre 
borbe, kljub temu da je bilo 
to njihovo prvo tekmovanje 
po dvoletnem premoru za-
radi omejitev v času epide-
mije.
Na koncu so se v Virtusu 
lahko veselili dobrih uvrsti-
tev svojih članov. Tilen Sa-
dar je bil drugi v kategoriji 
člani borbe –75 kg, Bor Gor-
jan, je v isti kategoriji zase-

del tretje mesto, Matija Se-
deljšak je bil peti med člani 
borbe –84kg, Ožbej Sedelj-
šak je bil peti med mladinci 
borbe –76 kg, tudi Nejc Kali-
šnik je zasedel peto mesto 
med mladinci borbe +76 kg, 
Nace Kališnik pa sedmo 
mesto med kadeti borbe –57 
kg in prav tako sedmo mesto 
Marko Gojdina v kategoriji 
kadetov borbe –52 kg.
V marcu je potekalo tudi dr-
žavno prvenstvo za člane in 
veterane, na katerem je Ma-
tija Sedeljšak v kategoriji čla-
ni borbe –84 kg zasedel sed-
mo mesto, v kategoriji kate 
veterani +50 let pa Drago 
Jeglič peto mesto.
Karateisti Virtusa se tako že 
veselijo nove tekme, ki bo v 
začetku maja. Kot pravijo v 
klubu, pa bodo v želji po še 
boljših uvrstitvah do takrat 
poskusili popraviti napake z 
dosedanjih tekmovanj.

Aleš Senožetnik

Tunjice – Minulo nedeljo so 
v Tunjicah in okolici poteka-
le kolesarske dirke za 2. Po-
kal Kamnika in Veliko nag-
rado Generali Zame. Na dir-
kah z mednarodno udeležbo 
so nastopili najboljši mla-
dinski kolesarji iz Slovenije 
in nekaterih bližnjih držav 
ter ženske v elitni kategoriji, 
ki so tekmovali na 14,5 kilo-
metra dolgem krogu, ki je 
bil speljan skozi tri občine. 
Iz Tunjic, kjer je bil start in 
cilj tekmovanja, so krenili 
proti Vrhovju, Cerkljanski in 
Komendski Dobravi in se 
nato skozi Podboršt, Gmaj-
nico in Mlako pripeljali na-
zaj v Tunjice. Razgibana tra-
sa, na kateri so morali kole-
sarji premagati tudi dobrih 
dvesto metrov vzpona, je 
bila še atraktivnejša zaradi 

dvokilometrskega maka-
damskega odseka, ki so ga 
morali prevoziti.
Tekmovalci so odpeljali več 
krogov, dolžina trase pa je 
bila različna glede na posa-
mezno kategorijo. Mlajši 
mladinci in starejše mladin-
ke so odpeljali štiri kroge oz. 
prevozili 58 kilometrov, sta-
rejši mladinci in ženske v 
elitni skupini pa šest krogov 
oz. 87 kilometrov.
V kategoriji članic je bila 
najhitrejša Tjaša Sušnik, Ja-
kob Omrzel je zmagal med 
starejšimi mladinci, Bastian 
Petrič pa med mlajšimi. V 
konkurenci starejših mla-
dink je zmagala Sara Pesto-
tnik.
Dirko, ki je ob traso prite-
gnila tudi lepo število doma-
činov, je organiziral Pogi 
Team UAE Generali – Kole-
sarsko društvo Rog.

Aleš Senožetnik

Kamnik – Člani so mu na-
mreč na skupščini, ki se je je 
udeležil tudi predsednik 
Športne zveze Kamnik Ro-
bert Prosen, zaupali nov 
mandat, prevetrili pa so dru-
ge organe društva, v katere 
so vključili predvsem več 
mladih. »V lanskem letu 
smo v primerjavi s prejšnji-
mi leti zabeležili večji vpis 
otrok v mlajše selekcije, kar 
nas izredno veseli. Zato je 
sedaj naša ključna usmeri-
tev za naprej uspešna po-
mladitev članske ekipe z na-
šimi člani, ki trenutno igrajo 
za mlajše selekcije,« je pou-
daril Šućur.
Prva naloga vodstva bo po-
častiti dvajsetletnico delova-
nja. Na kakšen način bodo 
to storili, se v klubu še dogo-
varjajo, vsekakor pa bo z 
obletnico zaznamovan tudi 
osrednji dogodek – tradicio-
nalni košarkarski maraton 
794 minut košarke, ki bo 17. 
junija na igrišču pri vili na 
Duplici.

Kot pravi novi stari predse-
dnik, pa se bodo v prihodnje 
srečevali tudi z izzivi, med 
katerimi je pomanjkanje 
kvalitetnih športnih dvoran 
v Kamniku. »Imamo tako 
veliko zanimanje za košar-
ko, da bi potrebovali dodatne 
termine v športnih dvora-
nah, ki pa jih ni,« je še pove-
dal Šućur in poudaril, da si 
kamniški klubi s svojimi re-
zultati zaslužijo večjo dosto-
pnost do športnih dvoran.

Aleš Senožetnik

V ospredju delo  
z mladimi

Atraktivna kolesarska dirka z razgibano traso in 
makadamskim odsekom je dala zmagovalce 
drugega Pokala Kamnika.

Razgibana trasa

Karateisti Virtusa so se v začetku aprila udeležili pokalne tekme v Luciji in po dvoletnem premoru 
zaradi epidemije z odliko začeli novo tekmovalno sezono.

Z odliko iz Lucije

Po osvojenem zgodovinskem naslovu državnih prvakinj smo poklepetali s trenerjem kamniških 
kegljačic in podmladka v Kegljaškem klubu Calcit Kamnik. Franci Spruk je pred sedmimi leti z moško 
kegljaško ekipo že stopil na najvišjo stopničko, v letošnji sezoni mu je to uspelo še z žensko ekipo.

Kegljačice pripeljal do 
naslova

Tilen Sadar in Bor Gorjan / Foto: Karate klub Virtus Duplica

David Šućur ostaja predsednik Košarkarskega 
kluba Kamnik.

David Šućur, predsednik 
Košarkarskega kluba Kamnik 
/ Foto: Košarkarski klub Kamnik

Nekaj sto metrov po startu so kolesarji vozili v zaprti 
vožnji. / Foto: Aleš Senožetnik
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Kamnik – Tretja tekma, mor-
da že odločilna za četrti zapo-
redni naslov Kamničank, 
skupaj že sedmi, je bila v četr-
tek že po zaključku redakcije 
Kamničan-ke, moško ekipo 
pa tretja čaka danes ob 18. uri 
v ljubljanski dvorani Tivoli.
Pred začetkom končnice v 
Sportklub prvi odbojkarski 
ligi za ženske se je z mesta 
prvega trenerja zaradi zdra-
vstvenih težav moral poslo-
viti Gregor Rozman, ki ga bo 
do konca sezone zamenjal 
Gašper Ribič. Zanj to ni 
nova vloga, saj je bil na klopi 
kamniške ženske ekipe že 
tri sezone, v klubske vitrine 
pa je pripeljal dva naslova 
državnih prvakinj ter lovori-
ko srednjeevropskih prva-
kinj. Prav tako je dekleta vo-
dil tudi v sezoni, ko so prvič 
zaigrale v ligi prvakinj.
»Glede na situacijo, v kateri 
se je znašla naša ženska eki-
pa po odhodu Rozmana, ki 
mu želim čim hitrejše okre-
vanje, je bila želja vodstva 
kluba, da bi do konca sezone 
jaz pomagal ekipi. Na dolo-
čen način sem se torej vrnil 
tja, kjer sem pravzaprav za-
čel svojo samostojno trener-
sko pot. Lahko rečem, da je 
spet zanimivo delati z dekle-
ti, veseli me tudi, da so po 
vseh težavah stopila skupaj 
in zdaj smo le še korak od-
daljeni od želenega naslova 
državnih prvakinj,« je dejal 
Ribič po ponedeljkovi drugi 
zmagi v finalu končnice, ko 
so Kamničanke v Novi Gori-

ci s 3 : 2, potem ko so ubra-
nile štiri zaključne žoge, 
premagale GEN-I Volley.
Z eno ekipo pa je Ribič v le-
tošnji sezoni že osvojil prvo 
mesto, in sicer z drugo mo-
ško, s katero je v drugi ligi 
zabeležil 21 zmag na 21 tek-
mah. Mlada kamniška ekipa 
se bo tako v prihodnji sezoni 
pridružila drugi ženski ekipi 
v 1. B ligi in tudi po tem bo 
Calcit Volley spet nekaj po-
sebnega v slovenski odbojki.
»To je bil naš cilj pred začet-
kom sezone. Na ta način 
bodo mlajši igralci prišli do 
kakovostnejših tekem, s tem 
pa bo lažji tudi njihov pre-
hod do prve članske ekipe,« 
je bil uspeha svojih varovan-
cev vesel Ribič.
Vse pohvale si zasluži tudi 
druga ženska kamniška eki-
pa, ki je bila v 1. B ligi dolgo 

celo v igri za napredovanje 
med najboljše slovenske 
klube. Na koncu so morale 
priznati premoč Luki Koper 
in Mozirju. Vprašanje pa je, 
kako bi se vse skupaj razp-
letlo, če bi ves čas lahko igra-
le v polni zasedbi, v drugem 
delu sezone pa je Adriana 
Vukojević odšla v prvo kam-
niško ekipo. Toda tudi 
končno tretje mesto je lep 
uspeh za Kamničanke.
Pred razpletom je tudi dr-
žavno prvenstvo v prvi moš-
ki ligi. V finalu še desetič v 
zadnjih dvanajstih sezonah 
proti ACH Volleyju igrajo 
odbojkarji Calcita Volleyja, 
ki so pred najpomembnejši-
mi tekmami sezone ostali 
brez Jana Klobučarja. Kape-
tan kamniške ekipe se je 
poškodoval v finalu pokala 
Slovenije in so mu tudi že 

operirali koleno, toda tudi 
brez njega so bili njegovi so-
igralci uspešni v četrtfinalu 
končnice, ko so ekipo Fuži-
nar SIJ Metal, v polfinalu pa 
so bili boljši od Merkurja 
Maribor. Finalna serija se 
zanje ni začela najbolj obe-
tavno, vendar igrajo na tri 
zmage.
»Začetek res ni bil najboljši. 
Dejstvo je, da se nam pozna, 
da ni Klobučarja, ki je bil go-
nilna moč naše ekipe. Am-
pak ne glede na vse se ne 
predajamo, predvsem pa ne 
smemo dovoliti, da nam že 
pred končnico niza pobeg-
nejo. Naredili bomo vse, da 
bo prihodnji torek v Kamni-
ku še ena finalna tekma 
končnice,« pred današnjim 
obračunom v Tivoliju ob-
ljublja Jure Okroglič, spreje-
malec Calcita Volleyja.

Miha Štamcar

Gašper Ribič / Foto: Klemen Brumec

Premantura –Premantura 
na Hrvaškem je bila pred 
dnevi prizorišče mednaro-
dne dirke UCI C1 za gorske 
kolesarje v olimpijskem kro-
su. Na Premantura Rocky 
Trailsu je najboljši slovenski 
rezultat v moški elite katego-
riji z 18. mestom vpisal Ma-
tic Kranjec Žagar, od članov 
kamniškega Calcit Bike Tea-
ma pa se je z najboljšim re-
zultatom, 5. mestom, izkazal 
Ambrož Vovk v konkurenci 
mladincev.
Vovk je na 5. mestu za naj-
boljšim, Slovencem Blažem 
Kavčičem, zaostal minuto in 
41 sekund in osvojil 12 točk 
za lestvico Mednarodne ko-
lesarske zveze. Po zdravstve-
nih težavah je bil Vovk z re-
zu l ta tom razuml j i vo 
zadovoljen.
»Progo smo zelo dobro 
naštudirali, kar se je poznalo 

tudi na dirki. Spuste sem vo-
zil zelo tekoče, na klance pa 
sem ujel dober ritem. Iz kro-
ga v krog sem bil hitrejši in 
končal na petem mestu. Re-
zultat je glede na zdravstve-
ne težave, ki sem jih imel 
prejšnji teden, soliden. Do-
ber začetek sezone, sedaj 
lahko gradim naprej,« je po-
vedal Ambrož.
Aktualni slovenski prvak 
Matic Kranjec Žagar je na 
18. mestu zaostal 7 minut in 
26 sekund za zmagovalcem, 
Francozom Maximom Lore-
tom. Rok Naglič je po smoli, 
ko je imel dvakrat defekt, os-
tal brez uvrstitve po odstopu 
v zadnjem krogu.
»V prvi tretjini dirke sem iz-
gubil kar nekaj mest, saj 
sem želel skozi celo dirko 
ohranjati konstanten ritem 
in se nisem zaganjal za dru-
gimi. Dirko sem začel s pre-
dnjevzmetenim kolesom in 
moram reči, da se je samo 

spredaj vzmeteno kolo ob-
neslo bolje kot pričakovano. 
Vesel sem, da sem v zadnjih 
krogih pridobival mesta in 
stopnjeval tempo, namesto 
nazadoval. Tudi bolečine v 

hrbtu so bile bolj blage, tako 
da sem z dirko zadovoljen. 
Zdaj sledi teden brez dirka-
nja in nato spet 'na polno' v 
Vodicah na Hrvaškem,« je 
povedal Matic.

Kristijan Erjavec

Kamnik, Beograd – Prvi 
aprilski konec tedna sta po-
tekala dva večja plavalna mi-
tinga, ki so se ju udeležili 
tudi plavalci Plavalnega klu-
ba Calcit Kamnik v okviru 
kadetske in mladinske re-
prezentance Slovenije.
Multinations Cup je ekipno 
tekmovanje. Točkuje se 
samo en plavalec posame-
zne države, ki je vnaprej do-
ločen. Vsi ostali plavalci iste 

države plavajo izven konku-
rence in nimajo končne uvr-
stitve, prizna pa se jim re-
zultat.
Plavanje izven konkurence 
plavalcem omogoča več po-
samičnih startov na samem 
tekmovanju.

Na Cipru je potekal Multinati-
onal Junior Swimming Cup, 
za katerega je normo dosegel 
Nik Peterlin. Nik Peterlin je z 
osebnim rekordom 15:47,76 
za Slovenijo osvojil bronasto 
medaljo v disciplini 1500 m 
prosto. Nik je v hudi konku-
renci priplaval tudi osmo 
mesto na 400 m prosto.
Za kadetsko reprezentanco 
Slovenije pa sta v Beogradu 
na Multinational Youth Cupu 
nastopila Ivana Lukan in Rok 
Vejnovič. Oba sta odplavala 

osebne rekorde, Rok pa je v 
disciplini 400 m mešano os-
vojil odlično deveto mesto.
Prepričani smo, da nas bodo 
naši plavalci še dolgo razve-
seljevali z odličnimi rezulta-
ti tako na domačih kot tujih 
tekmah.

Matjaž Spruk

Hoče – Konec marca je v 
športni dvorani v Hočah po-
tekalo državno prvenstvo v 
judu za mlade kadete in ka-
detinje, na katerem je nasto-
pila tudi Kristina Videc iz 
Znojil, ki sicer obiskuje 
osmi razred Osnovne šole 
Marije Vere, trenira pa v lju-
bljanskem Judo klubu Tata-
mi. V dopoldanskem delu je 
tekmovala v članski katego-
riji +78 kg, kjer je osvojila 
odlično peto mesto.
V kategoriji +70 kg mladih 
kadetinj (U16) je pometla s 
konkurenco in osvojila prvo 
mesto in naslov državne pr-
vakinje.
Judo trenira od leta 2017, 
sprva v kamniških klubih, 
lani pa je postala članica 
Judo kluba Tatami iz Lju-
bljane in kot mlada kadeti-
nja v skupnem seštevku za-
sedla sedmo mesto.
V tem letu tekmuje v več ka-
tegorijah. Med mladimi ka-
detinjami je poleg državne-

ga naslova osvojila tudi prvo 
mesto na pokalu Murske So-
bote in na pokalu Gorice. 
Med kadetinjami je do sedaj 
nanizala po eno četrto in 
peto mesto na državnem pr-
venstvu, na državnem pr-
venstvu med mladinkami je 
bila odlična četrta, na držav-
nem prvenstvu med članica-
mi pa odlična peta.

Andreja Berdajs

Državna prvakinja  
v judu

Že pred časom sta tekmovanje končali obe drugi članski ekipi Calcita Volleyja, prvi pa sta ravno v teh 
dneh v boju za naslov državnih prvakov.

Pred razpletom

Na Premantura Rocky Trails so nastopili tudi kolesarji Calcit Bike Teama.

Kolesarji v Premanturi

Plavali za 
reprezentanco

Mladinska reprezentanca na Cipru / Foto: arhiv kluba

Ambrož Vovk / Foto: Calcit Bike Team

Kristina Videc  
/ Foto: Judo Klub Tatami
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Kamnik, Mekinje – K sode-
lovanju smo povabili tudi 
člane Društva šole zdravja iz 
Kamnika.
Športnici ga. Helena Sterle 
in ga. Martina Erman sta 
nam pomagali stkati pra-
znično gibalno medgenera-
cijsko nitko.
V Mekinjah se nam je ob 9. 
uri na šolskem igrišču pri-
družilo šest članic, ki vsako 
jutro pridno telovadijo v Ker-
šmančevem parku. Zelo ve-
seli smo bili tudi obiska star-

šev naših učencev, dedkov in 
babic in nekaterih ostalih 
krajanov. Združeni v krogu 
različnih generacij, obsijani 
s soncem in dobro voljo v sr-
cih, smo sledili razmigava-
nju od glave do pete, ki ga je 
vodila, »fit« ga. Martina. Hi-
tro nam je bilo jasno, da gi-
mnastične vaje delajo zdrave 
ljudi, če le oni delajo vaje.
Ob 11. uri se je praznovanje 
začelo na šolskem vrtu ma-

tične šole. Učencem in zapo-
slenim so se pridružile čla-
nice Društva Perovček. Vaje, 
s katerimi ohranjamo zdrav 
um v zdravem telesu, nam 
je, ob živahni glasbi, pred-
stavila poskočna ga. Milena 
Tomc.
Zavestni vdihi in izdihi ob 
gibanju so nam prinesli lah-
kotnost, optimizem, giblji-
vost, kondicijo, moč, pozor-
nost, čuječnost …

Vse, kar vsak izmed nas po-
trebuje na vsakem koraku. V 
naših srcih se je prebudila 
tudi hvaležnost za zdravje, 
za ljudi, ki so z nami delili 
gibalne minute in veselje 
prazničnega dne. Ni samou-
mevno, da smo zdravi. Ni 
samoumevno, da smo se po-
vezali.
Ob koncu smo, s kozarcem 
odlične kamniške vode, naz-
dravili na »Zdravje za vse«.

V petek, 7. aprila, je bil svetovni dan zdravja. Letos ga je spremljal slogan Zdravje za vse. Na Osnovni 
šoli Frana Albrehta menimo, da je dobro telesno in duševno zdravje pravica vseh nas in da močno 
vpliva na kvaliteto našega življenja, zato smo se odločili, da ta dan obeležimo z gibanjem.

Zdravje za vse

Tamara Bračič, Jana 
Svetec

Šmarca – V soboto je društvo 
Tun'ški glas v šmarskem 
domu krajanov pripravilo 
projekcijo filma Korenine 
moje domovine. Nastal je v 
okviru študijskega krožka 
Etno – fletno, ki pod mentor-
stvom Branke Urbanije delu-
je v Trzinu, njihovo poslan-
stvo pa je oživljanje in ohra-
njanje naravne in kulturne 
dediščine na Slovenskem.
Film, ki so ga pripravili, pri-
poveduje zgodbo o zgodovi-
ni Slovencev, kot jo v 36 mi-
nutah razlaga 18 pričevalcev 
iz različnih področij ustvar-

janja, med njimi tudi nekaj 
članov krožka.
Ogledu filma je sledil pogo-
vorni večer, v katerem so so-
delovali Dušica Kunaver, 
Maja Brozovič, dr. Anton Per-
dih in Simon Prosen. Za glas-
beno popestritev so poskrbele 
ljudske pevke Predice.

Korenine moje 
domovine

Aleš Senožetnik

Kamniški posebneži – Mejačev Peter

V Kamniku je živelo kar ne-
kaj ljudi, ki so s svojim ne-
konvencionalnim obnaša-
njem, oblačenjem in 
življenjsko filozofijo izstopa-
li ali še bolje izstopili iz 

družbenih okvirov. Med nji-
mi so bili na primer Sando-
kan, brata Vinko in Drago 
Taužentar, znameniti Te-
mni valček, Ubo in pa Meja-
čev Peter, o katerem boste 
lahko več prebrali v nadalje-
vanju članka. Konec sedem-
desetih let je snemalec in re-
žiser, praški diplomant 

Valentin Perko o treh poseb-
nežih posnel kratek in zelo 
duhovit film Valček za Tau-
žentarjeva dva. Umetniško 
dodelan film je ob premieri 
doživel precej pozornosti in 
– kot se spodobi – tudi veliko 
zgražanja.
Kamničan Peter Mejač je bil 
sin organista v Mekinjah, 
odraščal je v številni družini 
enajstih otrok. Glasbeno na-
darjeni fant je z leti študija 
postal odličen glasbenik – 
violinist. Poučeval je violino 
na srednji glasbeni šoli v 
Ljubljani. Ko je izpolnil po-
goje za upokojitev, je s tež-
kim srcem prenehal pouče-
vati, saj mu je to pomenilo 
vse v življenju. Tako je se je 
vsaj še eno leto vsak dan od-
pravil z vlakom v Ljubljano 
z violino pod pazduho in jo 
mahnil proti Vegovi ulici, 
kjer je bila šola. Njegovi 
nekdanji učenci so ga spo-
štljivo pozdravljali z »Dober 
dan, gospod profesor.« In ta 
ceremonial mu je dajal ob-
čutek življenjske izpolnje-
nosti. Ni si ustvaril družine, 
živel je skromno in ni imel 
nobenih hobijev. A sčasoma 

se je vdal in ni več hodil v 
Ljubljano. Našel si je nove 
prijatelje v mladih rokerjih 
iz skupine Kamniktiti in jih 
sčasoma »posvojil« – ali pa 
so oni njega. Nekoč, ko jih 
je opazoval pri tovorjenju 
glasbene opreme v kombi 
za nastop v ljubljanski Hali 
Tivoli, jih je prepričal, da so 
ga vzeli s sabo. Peter je na-
knadno ugotovil, da so fan-
tje sicer res glasbeniki, am-
pak novodobni: razložili so 
mu, da so »električarji«. A 
postal je njihov stalni spre-
mljevalec na koncertih in 
oklicali so ga za manekena 
Kamniktitov ali celo za ma-
skoto. Včasih se jim je v 
kaki skladbi pridružil na 
odru in improviziral na svo-
ji violini. Na enem od nasto-
pov, ko ga je občinstvo še 
posebno toplo sprejelo, je v 
navalu evforičnega navduše-
nja med občinstvo zalučal 
svojo dragoceno violino ter 
neizmerno užival v ovaci-
jah, ki jih je požel s svojim 
dejanjem. K sreči se je Ven-
gust odpravil med občinstvo 
po violino in jo vrnil Petru. 
Fantje iz Kamniktitov so ga 

občasno tudi oskrbeli z no-
vimi oblačili, saj se Peter ni 
kaj dosti menil za vsakdanje 
oblačilne zapovedi. V glav-
nem si je nadel le srajčni 
ovratnik in manšeti ter če-
zenj oblekel »posvaljkan« 
plašč ter si na glavo poveznil 
svojo znamenito prepoznav-
no živo zeleno baretko. Ko 
so v Kamniku pred Šumije-
vim lokalom za revijo Tova-
riš snemali nove modne 

kreacije mojstra Ivana De-
bevca, se je manekenkam 
spontano pridružil in tako 
postal ovekovečen tudi na 
modnih straneh. Fantje iz 
Kamniktitov so mu občasno 
prinašali tudi hrano, saj je 
pogosto pozabil, da mora 
tudi jesti. Pozno starost je 
preživljal v mengeškem 
domu upokojencev, umrl je 
star več kot osemdeset let in 
tudi pokopan je v Mengšu.

Brata Drago in Vinko Taužentar in Temni valček  
/ Foto: Valentin Perko

Peter Mejač, 70. leta 20. stoletja / Foto: Valentin Perko

Marko Kumer, 
Medobčinski muzej 
Kamnik

Nekoč je bilo v Kamniku

Svetovni dan zdravja na šolskem igrišču v Mekinjah / Foto: arhiv šole

Martina Erman in Helena 
Sterle / Foto: arhiv šole

V Šmarci so prikazali film Korenine moje 
domovine, delo študijskega krožka Etno – fletno 
iz Trzina.

Film pripoveduje 
zgodbo o zgodovini 
Slovencev, kot jo v 36 
minutah razlaga 18 
pričevalcev z različnih 
področij.

Zbrane na pogovornem večeru v Šmarci je v uvodu 
pozdravila predsednica društva Tun'ški glas Milena 
Erbežnik Klanšek. / Foto: Aleš Senožetnik
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TEŽJI  
SUDOKU

Rešitev:

sudoku_TEZJI_Kam_08_23
NALOGA

8 1 4
2 5 6 9
6 2 8

2 3
5 7 4 6

8 1
6 4 3

6 7 5 8
7 5

sudoku_TEZJI_Kam_08_23

REŠITEV

8 3 9 5 1 7 2 6 4
4 2 5 8 6 9 7 1 3
1 6 7 3 4 2 8 9 5
2 7 4 1 9 6 3 5 8
5 1 3 7 8 4 9 2 6
6 9 8 2 3 5 4 7 1
9 5 6 4 2 8 1 3 7
3 4 2 6 7 1 5 8 9
7 8 1 9 5 3 6 4 2

sudoku_TEZJI_Kam_08_23
NALOGA

814
2569
628

23
5746

81
643

6758
75

sudoku_TEZJI_Kam_08_23

REŠITEV

839517264
425869713
167342895
274196358
513784926
698235471
956428137
342671589
781953642

sudoku_LAZJI_Kam_08_23
NALOGA

51462
7953

261
61857

8649
53781

798
2361

4987
sudoku_LAZJI_Kam_08_23

REŠITEV

519378462
687942531
234561987
361859724
872614359
945237816
156793248
723486195
498125673

Rešitev:

Navodilo za reševanje: v kvadrate vpišite števila od 1 do 9 tako, da 
se ne bo nobeno število ponovilo ne v vrstici ne v koloni ne v enem 
izmed odebeljenih devetih kvadratov. Pripravil B. F.                        

sudoku_LAZJI_Kam_08_23
NALOGA

5 1 4 6 2
7 9 5 3

2 6 1
6 1 8 5 7

8 6 4 9
5 3 7 8 1

7 9 8
2 3 6 1

4 9 8 7
sudoku_LAZJI_Kam_08_23

REŠITEV

5 1 9 3 7 8 4 6 2
6 8 7 9 4 2 5 3 1
2 3 4 5 6 1 9 8 7
3 6 1 8 5 9 7 2 4
8 7 2 6 1 4 3 5 9
9 4 5 2 3 7 8 1 6
1 5 6 7 9 3 2 4 8
7 2 3 4 8 6 1 9 5
4 9 8 1 2 5 6 7 3

LAŽJI 
SUDOKU

Kamniški sudoku

Snovik – V restavraciji je pri-
sotna že enajst let, pred tre-
mi leti pa je prevzela vodenje 
kuhinje. Halilovićeva kuha 
že od mladih nog, profesio-
nalno pa že več kot četrt sto-
letja. »Od nekdaj sem si žele-
la delati z ljudmi, zato sem 
se odločila za poklicno pot v 
gostinstvu in turizmu,« pra-
vi. Preden pa je prišla v Ter-
me Snovik, je delala v bolni-
šnični kuhinji, kjer se je izu-
rila v pripravi različnih diet 
in zdravih obrokov, izkušnje 
in znanje pa je nabirala tudi 
v à la carte kuhinjah.
Potočka je znana po svojih 
menijih, ki jih oblikujejo po 
Kneippovi filozofiji zdravega 
načina življenja, kjer dva od 
petih stebrov predstavljata 
prehrano in zelišča. Gre za 
filozofijo, ki jo je že v 19. sto-
letju razširjal Sebastian Kne-
ipp. Advija Halilović poja-
sni, da je Kneipp dajal pri 
pripravi hrane poudarek se-

zonskim in lokalnim izdel-
kom ter živilom rastlinskega 
izvora, ni pa prepovedoval 
določene vrste hrane. »Majh-
ni obroki večkrat na dan va-
rujejo prebavila in prepreču-
jejo napade lakote. Kneipp je 

ljudem, ki jih je zdravil, na-
ročal pitje vsaj litra in pol 
vode na dan in uporabo čim 
manj soli v prehrani ter več 
zelišč,« našteva.
Kot glavna kuharica vidi ve-
lik izziv v pripravi sodobnih 

jedi za vsakdanjo ponudbo 
ob uporabi svežih, sezon-
skih, lokalnih in zdravih ži-
vil. »Pri tem se trudim upo-
števati tradicionalne jedi in 
tudi načine priprave, kot so 
jih poznali naši dedki in ba-
bice,« pove. V Potočki pa se-
veda sledijo tudi trendom v 
gostinstvu in sezonam ter se 
prilagajajo okusom in že-
ljam gostov. Posebno pozor-
nost posvečajo pripravi zajtr-
kov, Halilovićeva pa omeni 
še, da imajo v meni vključe-
ne tudi jedi z Okusov Ka-
mnika, kot je firštov golaž s 
tuhinjsko filo in sveže tu-
hinjske postrvi, ki so pravza-
prav posebnost restavracije 
in jih pripravljajo na več raz-
ličnih načinov – kuhane, pe-
čene na žaru, ocvrte, dušene 
… In ker Kamnik z okolico v 
Sloveniji slovi po malih pi-
vovarjih, si tudi v Potočki 
lahko privoščite znanega 
»lokalca«, pivo iz Domače 
pivovarne pod Menino ozi-
roma Menin'ca.

V Termah Snovik je restavracija Potočka. Po skoraj dvajset letih se spreminja v sodobno restavracijo, 
a vseeno ohranja domačnost. Z vpeljavo Kneippove filozofije v jedi so nadgradili meni restavracije, 
kjer s svojo ekipo ustvarja Advija Halilović.

Kuha že od mladih nog

Alenka Brun

Rešitve križanke (geslo, sestavljeno iz črk z oštevilčenih polj in  
vpisano v kupon iz križanke) pošljite do petka, 5. maja 2023, na  
Gorenjski glas, Nazorjeva ulica 1, 4000 Kranj. Rešitve lahko od-
date tudi v nabiralnik Gorenjskega glasa pred poslovno stavbo 
na Nazorjevi ulici 1. 

1. nagrada: sezonska vstopnica za Arboretum Volčji Potok
2. nagrada: družinska vstopnica za Arboretum Volčji Potok
3. nagrada: dve vstopnici za odrasle za Arboretum Volčji Potok

Advija Halilović / Foto: arhiv Term Snovik

Arboretum Volčji Potok, Volčji Potok 3, Radomlje
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Prireditve v aprilu in maju

 

Petek, 21. aprila
Ob 8. uri, MC Kotlovnica
Kotlovniški stand up: Open mic
Vstop prost

Ob 19.45, Dvorana Frančiškanskega samostana
Predavanje Mojce Belcer Meglič in dr. Andreja Perka: 
Družina, otroci in postmoderni čas
Društvo sv. Jakoba Kamnik
Vstop prost

Ob 20. uri, Velika dvorana, Dom kulture Kamnik, Zavod za kulturo Kamnik
Pomladna prebujenja
Klasična glasba
Vstopnina: 12 EUR, otroci do vključno 12. leta starosti imajo prost vstop

Od petka, 21. aprila, do torka, 2. maja
Od 8. do 20. ure, Terme Snovik
Prvomajske počitnice v Termah Snovik
Vstop prost ob nakupu vstopnice za kopanje

Sobota, 22. aprila
Ob 19. uri, Velika dvorana, Dom kulture Kamnik, Zavod za kulturo Kamnik
Od Alp do Gorjancev
Klasična glasba. 
Vstopnina: 10 EUR

Ob 19.45, MePZ Cantemus
Objem pomladi
Klasična glasba. Vstopnina s prostovoljnimi prispevki

Nedelja, 23. aprila
Od 10. do 14. ure, Samostan Mekinje
Utelešam, torej Sem
Delavnica
Ajda Špacapan
Vstopnina: 60 EUR

Torek, 25. april
Ob 18. uri, Knjižnica Franceta Balantiča Kamnik
Predstavitev knjige: Duševne motnje v športu, dr. Uroš 
Perko
Vstop prost

Ob 18. uri, Terme Snovik
Delavnica TEHNIKE SPROŠČANJA v Termah Snovik
Vstop prost

Številne druge prireditve v občini Kamnik na-
jdete na uradni spletni strani Občine Kamnik 
www.kamnik.si pod rubriko Koledar dogodkov 
ter tudi v elektronskem mesečniku. Prijave 
preko obrazca Ostanimo v kontaktu na dnu 
spletne strani www.visitkamnik.com.

Koledar prireditev pripravlja Zavod za turizem in šport Kamnik. Če želite, da je 
vaša prireditev omenjena na tem mestu ali v elektronskem mesečniku Kam? V 
Kamnik!, izpolnite elektronski obrazec www.domkulture.org/vpisdogodka

Četrtek, 27. aprila
Ob. 20. uri, Klub Kino dom, Dom kulture Kamnik, Zavod za kulturo Kamnik
Futraj moj ego 2
Gledališka predstava. Priporočen prostovoljni prispevek: 10 EUR

Sobota, 6. maja
Ob 13. uri, Maister brewery
Maisterfest
Festival. Vstop prost

Od sobote, 6. maja, do torka, 30. maja, Arboretum Volčji Potok

Cvetoči sleči in okrasni luki
Arboretum Volčji Potok. Plača se vstopnina v park.

Torek, 9. maja
Ob 19.30, Velika dvorana, Dom kulture Kamnik, Zavod za kulturo Kamnik
Moj živòt je ROKentROL
Komedija. 17 EUR/15 EUR

Dogodki v teku

Do nedelje, 31. decembra, Arboretum Volčji Potok

Razstava dinozavrov v naravni velikosti
Plača se vstopnina v park.

Do nedelje, 31. decembra, Arboretum Volčji Potok

Razstava sobnih rastlin, ananasovk in orhidej
Plača se vstopnina v park.

Do četrtka, 30. novembra, Arboretum Volčji Potok

Intermedijska razstava Souvani in njihov park v Volčjem 
Potoku ter Ciril Jeglič, prvi vodja Arboretuma Volčji 
Potok
Plača se vstopnina v park.

Do nedelje, 4. junija, Arboretum Volčji Potok

Najboljše fotografije foto natečajev Arboretuma 2022
Plača se vstopnina v park.

Do nedelje, 5. novembra, Arboretum Volčji Potok

Razstava kaktusov
Plača se vstopnina v park.

Do srede, 31. maja, vsak dan med 10. in 11. uro, Terme Snovik – 
termalni kompleks

Skupinska vodna telovadba in Kneipp vodni oblivi v 
Termah Snovik
Vstop prost ob nakupu vstopnice za kopanje

Do nedelje, 30. aprila, Arboretum Volčji Potok
Cvetoče narcise
Plača se vstopnina v park.

Do torka, 25. aprila, vsak torek ob 19. uri, MC Kotlovnica

Delavnice ilustracije
Vstop prost

Do torka, 20. junija, med 17. in 19. uro, Knjižnica Franceta Balantiča 
Kamnik, pravljična soba

Kolo ustvarjalnosti: ustvarjalne delavnice z Rosano 
Kleindienst
Vstop prost

Do nedelje, 7. maja, Arboretum Volčji Potok

Spomladanska razstava cvetja in tulipanov
Plača se vstopnina v park.

Do nedelje, 30. aprila, od 9. do 21. ure, Terme Snovik – restavracija 
Potočka

Čemaževi dnevi v restavraciji Potočka v Snoviku
Vrednost izbranega menija

VABIMO VAS NA

maj

Kamnik

07.

 

Glavni trg

Od 14. do 18. ure

~ Sladkorna pena
~ Zabavne

postojanke
~ Poslikava obraza
~ Ročne delavnice

~ Pecivo in limonada
~ Štrbunk

 

KBC Kamnik  (facebook.com/kristjanikamnik) in  
Otroški klub Kamnik (facebook.com/otroskiklubkamnik)

Ponarejen denar
Dobro, da ima zaposlena na banki že dolgoletne izkušnje s 
preštevanjem denarja. Tako je pri štetju dnevnega depozi-
tnega pologa fizične osebe zaradi suma, da gre za ponare-
jen bankovec iz prometa izključila bankovec za sto evrov. Po 
vseh zbranih obvestilih bodo policisti obvestili pristojno 
državno tožilstvo.

Namerno poškodovanje vozila
Policisti so bili obveščeni o poškodovanju tuje stvari. Ugo-
tovili so, da je sosed s kovinskim predmetom vlekel po vo-
zilu oškodovanca in poškodoval lak na osebnem vozilu. Po-
licisti nadaljujejo zbiranje obvestil in zoper storilca sledi 
kazenska ovadba na tožilstvo.

Policijska kronika
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Nedostojno vedenje
Policisti so v Kamniku obravnavali kršitev javnega reda in 
miru, kjer se je soseda nedostojno vedla in vpila na svojega 
soseda. Sledi zbiranje obvestil in ustrezen ukrep zoper krši-
teljico po zakonu o javnem redu in miru.

Padel po stopnicah
Policisti so bili obveščeni o padcu občana v stanovanjski 
hiši. Na kraju dogodka so ugotovili, da je občan zaradi moč-
ne opitosti padel po stopnicah in se telesno poškodoval, 
zato ga je ekipa nujne medicinske pomoči odpeljala na zdra-
vljenje. Ker niso bili ugotovljeni elementi prekrška oziroma 
kaznivega dejanja, se dogodek beleži.

Nesreča pri delu
V enem izmed industrijskih prehrambnih obratov v Kamni-
ku je prišlo do delovne nesreče. Voznik viličarja je pri vzvra-
tni vožnji v skladiščnih prostorih podjetja trčil v zaposleno. 
Pri tem je zaposlena utrpela lahke telesne poškodbe in so jo 
z reševalnim vozilom odpeljali v UKC Ljubljana. Po zaključe-
ni preiskavi bo na podlagi 148. člena zakona o kazenskem 
postopku o zadevi obveščeno pristojno državno tožilstvo.

Prometna nesreča
Na Korenovi cesti v Kamniku je prišlo do prometne nesreče 
z materialno škodo. Vzrok prometne nesreče je vožnja pre-
blizu desnega roba vozišča. Pri tem je voznik zapeljal izven 
vozišča in trčil v prometna znaka in reklamni pano. Vozniku 
je bil na izdan plačilni nalog zaradi kršitve določil Zakona o 
pravilih cestnega prometa.

Podaja namere za začasno zaščito
Na policijski postaji se je zglasil državljan Ukrajine in zaradi 
vojnih razmer v matični državi podal namero za začasno 
zaščito. Izpolnjeni so bili vsi formularji, ki so bili predani v 
odločitev pristojnim službam.

Prometna nesreča
V krožišču regionalne ceste Duplica–Kamnik in Volčji Potok 
je prišlo do prometne nesreče med voznikom osebnega av-
tomobila in kolesarjem. Pri tem je kolesar utrpel lahke tele-
sne poškodbe in bil z reševalnim vozilom odpeljan v UKC 
Ljubljana. Povzročiteljici prometne nesreče je bil izdan pla-
čilni nalog zaradi kršitve določil Zakona o pravilih cestnega 
prometa.

Prometna nesreča s pobegom
Policisti so na Ljubljanski cesti v Kamniku obravnavali pro-
metno nesrečo s pobegom, do katere je prišlo zaradi nepra-
vilnega premika neznanega voznika, ki je s kraja nesreče 
odpeljal, ne da bi oškodovancu nudil svoje podatke. Policisti 
nadaljujejo zbiranje obvestil.

Zloraba negotovinskega plačilnega sredstva
Občan se je zglasil na policijski postaji in prijavil zlorabo 
negotovinskega plačilnega sredstva s strani neznanega sto-
rilca, ki je zlorabil njegovo kreditno plačilno kartico ter ga s 
tem oškodoval za 1179,90 evra. Sledi zbiranje obvestil in 
kazenska ovadba na tožilstvo.

Prometna nesreča
Okoli 22.30 je v krožišču pri Supernovi prišlo do prometne 
nesreče s telesnimi poškodbami. Vzrok prometne nesreče je 
nepravilna stran in smer vožnje povzročitelja prometne ne-
sreče, pri kateri je omenjeni tudi vozil pod vplivom alkohola. 
Sopotnica v drugem vozilu je dobila lahke telesne poškod-
be. Zoper povzročitelja prometne nesreče sledi kazenska 
ovadba na pristojno sodišče.

Tatvina odbijača vozila
Neznani storilec je ponoči iz registriranega osebnega vozila 
Renault Scenic odtujil sprednji odbijač z LED-lučmi, masko 
vozila in sprednjo registrsko tablico ter z dejanjem oškodo-
val občana za okoli tisoč evrov. Sledi zbiranje obvestil in 
kazenska ovadba na pristojno državno tožilstvo.

Vozil prehitro in pod vplivom alkohola
Zaradi prekoračitve hitrosti so policisti ustavili voznika 
osebnega avtomobila v Podgorju. Med postopkom je bilo 
ugotovljeno, da je omenjeni vozil osebni avtomobil pod 
vplivom alkohola, zaradi česar mu je bilo odvzeto vozniško 
dovoljenje, ki bo skupaj z obdolžilnim predlogom poslano 
na okrajno sodišče.

Povožena divjad
 Ponoči je voznik izven naselja Volčji Potok z osebnim vozi-
lom povozil srno. Na kraju dogodka so policisti izdali obve-
stilo o odstopu od ogleda prometne nesreče.



Prireditve

15  petek, 21. aprila 2023  

Kamnik – Združenje borcev za vrednote NOB Kamnik - Ko-
menda vabi na predstavitev stripa Kajuh, pesnik partizan, ki 
bo v sredo, 10. maja, ob 18. uri v Klubu Kino dom Doma 
kulture Kamnik. Spregovorila bosta scenarist in zgodovinar 
Marijan Pušavec in stripar Zoran Smiljanić, ki sta skupaj 
ustvarila obsežen biografski strip o Karlu Destovniku - Kaju-
hu. Na prireditvi bosta predstavila strip, razložila, kako sta 
ga naredila, in predstavila pesnikovo življenje, delo in tragič-
no smrt. A. Se.

Kajuh, pesnik partizan

Izžrebani nagrajenci nagradne križanke z geslom PRE-
KAJENA ŠUNKA ANTON, objavljene v časopisu Kamni-
čan-ka 24. marca 2023, so: 1. nagrado (darilni bon v 
vrednosti 15 EUR) prejme Jožica Mušič iz Komende, 2. 
nagrado (darilni bon v vrednosti 10 EUR) prejme Ela 
Škarja iz Cerkelj na Gorenjskem, 3. nagrado (darilni bon 
v vrednosti 5 EUR) pa prejme Matejka Jenc iz Kamnika. 
Nagrajenkam iskreno čestitamo.

Leto 2023  
je razglašeno  
za Tavčarjevo leto, 
saj letos mineva 
sto let od njegove 
smrti. Visoški gospod 
z vznemirljivim 
podnaslovom Vse 
Tavčarjeve ljubezni 
je biografski roman 
o izjemno bogatem 
življenju v Poljanah 
nad Škofjo Loko 
rojenega pisatelja, 
odvetnika in politika 
Ivana Tavčarja. 
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Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu,  
Nazorjeva ulica 1, v Kranju, jo naročite  
po tel. 04 201 42 41 ali na: narocnine@g-glas.si

Pri pošiljanju po pošti se poštnina zaračunava  
po ceniku Pošte Slovenije.

Trda vezava, 17,5 x 24,5 cm, 304 strani 

                        + poštnina

19
EUR

Knjiga, primerna za mlade  
in starejše, ki spada v vsako 

domačo zbirko.

Nagradna križanka iz priloge Kamničan-ka 7 je glavno 
nagrado prinesla Deanu Tambolašu iz Lukovice, drugo 
in tretjo nagrado sta prejeli Metka Kosten iz Domžal  
in Nataša Hribar iz Laz v Tuhinju. Geslo je bilo Sobna 
čistoča in osnove obnašanja. Nagrajencem čestitamo!

urna dežurna služba24

041 634 948

Kamnik - Komenda

Zahvale,  
osmrtnice
Za objavo osmrtnice  
ali zahvale v Kamničan-ki 

pokličite  
04 201 42 47  
ali pišite na  e-naslov: 
osmrtnice@g-glas.si.
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Ča so pis ob či ne Kamnik, 8. januarja 2021, leto 6, šte 
vil ka 1

Jasna Paladin
Kamnik – Ministrstvo za in-frastrukturo se je prenove postajališča Kamnik Gra-ben, kjer so bili peroni prej makadamski, lotilo oktobra lani in jo zaključilo konec novembra. Obnovili so dva tira v dolžini 350 metrov in zgradili 5,5 metra širok pe-ron, ki je mnogo prijaznejši uporabnikom, predvsem starejšim in invalidom. Opremljen je tudi z nad-strešnico ter z zvočno in svetlobno signalizacijo ter signalizacijo za slepe, v za-četku letošnjega leta pa bodo v signalizacijo vložili še približno šeststo tisoča-kov, tako da bo postaja Ka-mnik Graben daljinsko vo-dena s postaje Kamnik. Pre-nova perona je sicer stala dober milijon evrov. V sklo-pu druge faze prenove bodo namestili tudi urbano opre-mo in podrli odsluženo skladišče.

A prenovljeni peron je nekaj časa sameval, saj je javni po-tniški promet zaradi epide-mije zastal, prvi dan, ko so ga znova delno sprostili – 15. decembra – pa je na prenov-ljeno končno postajo Ka-mnik Graben pripeljal še nov Stadlerjev vlak pre-poznavno modre barve, na katerega so uporabniki žele-znic dolgo nestrpno čakali. Tega veselega in celo zgodo-vinskega trenutka so se ude-ležili tudi župan Matej Sla-par, minister za infrastruk-turo Jernej Vrtovec in gene-ralni direktor Slovenskih železnic Dušan Mes, ki so se z novim vlakom tudi po-peljali proti Ljubljani.Kot je najprej poudaril žu-pan, gre za zelo veliko prido-bitev, na katero so Kamniča-

ni čakali vrsto let. »Kamnik je železnico dobil leta 1891, ko jo je sem pripeljal podje-tnik Alojz Prašnikar. Sredi osemdesetih let smo dobili vlake, ki so bili prepeljani iz Sarajeva, to danes pa je nov mejnik, saj smo dobili nov vlak in prenovljeno železni-

ško postajo,« je dejal župan in se zahvalil ministrstvu ter Slovenskim železnicam za milijonsko naložbo v kam-niško progo.Več sto milijonov pa je dr-žava vložila tudi v nakup novih vlakov, ki bodo vozili tudi na relaciji Kamnik–

Ljubljana in obratno. »Do konca letošnjega leta bo po slovenskih tirih vozilo 25 vlakov, do konca leta 2022 pa jih bo skupno 52, od tega 21 na dizelski pogon, 21 na električni pogon in deset dvonadstropnih vlakov na električni pogon. Gre za najsodobnejše vlake za re-gionalne proge, kot jih poz-namo v tem delu Evrope, ki  dosegajo  hitrosti do 140 kilometrov na uro. Vlaki ponujajo vse po trebno udo-bje, so prilagojeni za invali-de in imajo dovolj prostora za kolesa,« je ob tem vese-lem dogodku povedal direk-tor Slovenskih železnic Du-šan Mes, minister za infra-strukturo Jernej Vrtovec pa ga je dopolnil, da bo država še nadaljevala investicije v železniško infrastrukturo.

Prenovljena končna postaja in nov vlakSredi decembra je iz Kamnika v Ljubljano pripeljal nov Stadlerjev vlak, prvi od dvainpetdesetih, ki na 

slovenske železnice prihajajo do konca leta 2022. Kamnik so za prvo vožnjo na ministrstvu izbrali tudi 

zato, ker so jeseni peron na končni postaji temeljito prenovili. Vlak na relaciji Kamnik–Ljubljana odslej 

vozi tudi ob sobotah.

Nov Stadlerjev vlak, s katerim bo potovalni čas po navedbah Slovenskih železnic do deset 

odstotkov krajši, na prenovljeni železniški postaji Kamnik Graben / Foto: Jasna Paladin

Vlaki v letu 2021 v Kamniku vozijo po 
spremenjenem voznem redu. Občina je namreč 

lani na Slovenske železnice večkrat podala 
pobudo, da bi vlak iz Kamnika v Ljubljano vozil 

tudi ob sobotah in v večernih urah. Slovenske 

železnice so pobudi prisluhnile in tako z 
letom 2021 uvajajo nove ure prihodov in 
odhodov. Vlaki bodo po novem vozili tudi 
v soboto, ob delavnikih pa uvajajo dodatne linije 

v večernem času, in sicer ob 21.15 in 22.15 
(Ljubljana–Kamnik) ter ob 22.18 in ob 23.07 

(Kamnik–Ljubljana).

45. stran

Aleksander Sokler
Kamnik – Dvajseti decem-ber 2020 bo z zlatimi črka-mi zapisan v zgodovino kamniškega kluba. Prekalje-na ekipa kluba Calcit Wa-terpolo je z zmago v članski konkurenci uresničila dol-goletne sanje po osvojitvi članskega naslova.Kamniški igralci so tekmo začeli silovito. Po začetnih  1 : 1 so naredili delni rezultat 4 : 0 in tako že po prvi četr-tini vodili s 5 : 1. V nadaljeva-nju so tekmo nadzirali in mladim kranjskim vaterpo-listom niso dopustili, da bi se razigrali in tekmo obrnili v svojo korist.Na finalni tekmi je kot ved-no odlično delo opravljal 

najboljši slovenski trener Aleš Komelj. V bazenu je ekipo še dodatno usmerjal prekaljeni 41-letni veteran Matej Nastran, ki je bil s šti-rimi goli tudi najboljši stre-lec ekipe. V vratih je vse presenetil Gašper Žurbi, ki je z odličnimi obrambami načel moralo nasprotnika. Gole so prispevali še Blaž Briški tri, kapetan Martin Stele dva in Sebastjan No-vak enega. Za Triglav je bil trikrat natančen Andraž Pušavec, po enkrat pa Mar-ko Gostič in Jan Justin. So-dila sta Boris Margeta in Matjaž Homovec. Tekmo je med drugimi prenašala tudi TV Tržič.

Zgodovinski uspeh vaterpolistov
Kamniški vaterpolisti kluba Calcit Waterpolo so 

prvič v zgodovini postali članski pokalni prvaki 

Slovenije, saj so v velikem finalu suvereno 
premagali večne tekmece AVK Triglav Kranj z 

rezultatom 10 : 5 (5 : 1, 2 : 1, 2 : 2, 1 : 1)

Kamniški vaterpolisti so postali članski pokalni prvaki.  

AKTUALNO
Sezono bo treba razširiti na celo letoDružba Velika planina ima od konca septembra novo vodstvo. Nadzorniki so za vršilca dolžnosti direktorja imenovali Marka Anžurja, iz-kušenega poslovneža, katere-ga glavna naloga je pri praviti strategijo razvoja družbe.

stran 5

KULTURA
Coprnije zaživele v ilustracijah

Miha Hančič je z ilustracija-mi opremil monografijo Sve-ti Coprijan. Razstava ilustra-cij, ki so jo nedavno odprli v kamniški knjižnici, pa je še do konca januarja na ogled tudi na spletu.

stran 7

MLADI
Naš Kamnik, prostor mnogih obrazov

V avli Občine Kamnik je na ogled razstava z naslovom Naš Kamnik, prostor obra-zov avtorja Urha Wiegeleta, 25-letnega magistra inženirja arhitekture.

stran 9

Aleš Senožetnik
Kamnik – Tako kot v števil-nih drugih krajih po državi je tudi v Kamniku možno brezplačno testiranje s hitri-mi antigenskimi testi na okužbo z novim koronaviru-som. Hitro testiranje poteka od torka dalje v Domu kul-ture Kamnik, test pa je mož-no opraviti še danes, v pe-tek, med 8. in 14. uro, v pri-meru interesa pa bodo doda-tni termini na voljo tudi še v prihodnjih dneh.Na odvzem brisa se ni treba predhodno naročati, predlo-žiti pa je treba osebni doku-

ment in kartico zdravstvene-ga zavarovanja. O rezultatih bodo udeleženci testiranj obveščeni v dveh urah od odvzema brisa. Kot opozar-jajo v Zdravstvenem domu dr. Julija Polca Kamnik, ne-gativen izvid testa pomeni, da trenutno v brisu virus ni zaznaven, kar naj ne daje občutka lažne varnosti, saj lahko do okužbe pride tudi že kmalu po testiranju. V primeru pozitivnega izvida pa sta potrebna takojšnja sa-moizolacija in obvestilo osebnemu zdravniku.

Testiranje tudi  v Kamniku
V Kamniku bo vsaj še danes mogoče hitro 
testiranje na okužbo z novim koronavirusom. V 

kamniškem zdravstvenem domu se pripravljajo 

tudi na začetek množičnega cepljenja.

42. stran
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410. stran

ZADNJA
Vsako leto znova navdušijo

Vsaka vas, kraj pri nas ima kakšnega jasličarja, ki prese-neti z razsežnostjo, na-tančnostjo, tematiko svojih jaslic. Jasličarji so svojevrstni umetniki, ki jim idej in vese-lja ne zmanjka. Tudi na Kam-niškem ni nič drugače.
stran 16

     
                                      Časopis Kamničan-ka

brezplačno prejmejo 
vsa gospodinjstva  
v občini Kamnik.

Oglašujte  
v časopisu  
Kamničan-ka!

Oglašujte  
v časopisu  
Kamničan-ka!

Pokličite 041/962 143,  
Mateja Žvižaj

Zahvale

ZAHVALA

V 79. letu starosti nas je po hudi 
bolezni zapustila 

Tilka 
Špenko
rojena Omahna, iz Šmarce

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, sosedom in prijate-
ljem za izrečena sožalja ter vsem, ki ste jo pospremili na 
njeni zadnji poti.

Vsi njeni
Šmarca, marec 2023

ZAHVALA

Sporočamo žalostno vest,  
da je v 77. letu starosti umrl 

Mijo Barišić
Od njega smo se poslovili 4. aprila 2023 na kamniških 
Žalah. Ob boleči izgubi dragega moža se iskreno zahva-
ljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem, znancem za 
izrečena sožalja, podarjene sveče, cvetje, za sv. maše in 
spremstvo na zadnji poti. Zahvala g. Luki Demšarju za 
lepo opravljeno pogrebno mašo. Hvala pevcem Krt, ne-
čaku Janu, Dančiju Savniku za ganljivo zapeto in zaigra-
no pesem. Hvala osebnemu zdravniku dr. Bogdanu Lo-
garju, sestri Tatjani, patronažni, urgentni in službi KPK. 
Hvala prijateljem iz rodne vasi Mlinište (Metković), za 
vedno mu je ostala v srcu.
Še enkrat hvala vsem, ki ste ga v velikem številu pospre-
mili na njegovi zadnji poti.

Žalujoči: žena Cilka, sestra Kate (Metković) in  
brat Bartul z družinama, nečaki in nečakinje

Pojdem, ko pride moj čas,
pojdem na rožne poljane,
kjer najdem vse svoje zbrane,
od včeraj in kdo ve od kdaj ...

ZAHVALA

V 82. letu nas je zapustila draga mami, sestra, tašča, 
stara mama, prababica

 

Marija Minka Hribar
roj. Matjan, z Vrhpolj pri Kamniku

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem za izrečena sožalja, podarjeno cvetje, sveče 
in darovane svete maše. Hvala vsem, ki ste jo pospremi-
li na njeni zadnji poti.

Vsi njeni

Bolezen in trpljenje
si prestala,
zdaj boš v miru spala,
nam pa spomin nate
v srcu bo ostal.

Sela – Člani ŠKD Sela pri Kamniku vsako leto organizirajo 
vožnjo z mopedi. Letos so se odločili, da se odpeljejo od lipe 
do lipe. Že lani so se namreč odločili, da bodo obiskali vse 
lipe, ki so popisane v knjigi Stare slovenske lipe. Letos bodo 
pot začeli v petek, 19. maja, v Kamniku, kjer bodo ob platoju, 
na katerem stoji nova skulptura mamuta, posadili lipo in 
pripravili krajši kulturni program. Nato se bodo člani Tomos 
legend odpravili na pot, najprej do Šmarce, kjer bodo ob 
tamkajšnji lipi naredili prvi postanek, sledijo pa še obiski 
preostalih lip v okolici – v Cerkljah, na Cerkljanski Dobravi, v 
Škofji Loki, Sorici … Nato jih bo pot vodila mimo Podbrda v 
dolino Koritnice, kjer se bodo povzpeli v idilično vas Rut, kjer 
ob cerkvici stoji mogočna lipa. Naslednji dan bodo nadalje-
vali mimo Idrije v Črni Vrh in Zadlog, kjer se bodo poklonili 
zadnji lipi na svoji poti in se od tam odpravili proti domu. 
Skupina šteje devet motoristov, voznika spremljevalnega 
kombija, glasbeno skupino Trio legende, spremljal pa jih bo 
tudi fotograf in snemalec Boris Kovačič. A. Se.

S tomosi do slovenskih lip

Gorenjski glas je najbolj bran regionalni časopis v Sloveniji.

GORENJSKI GLAS V VSAK DOM NA GORENJSKEM 

14 dni brezplačnega  
časopisa 
Akcija 14 dni brezplačnega časopisa je namenjena  
vsem, ki Gorenjskega glasa še ne poznate ali 
ga kupujete v prosti prodaji. Podatke za dostavo  
pošljite na narocnine@g-glas.si ali pokličite 
051/682 217. Po preteku 14-dnevnega obdobja  
vam časopisa ne bomo več pošiljali, vas bomo  
pa poklicali, povprašali za mnenje in predstavili 
pogoje za naročnino. 

Pridružite se naši veliki družini naročnikov,  
ne bo vam žal! 

V akciji ne morejo sodelovati obstoječi naročniki in tisti, ki živijo na istem 
naslovu kot naročnik. Prav tako ne morejo sodelovati tisti, ki so obdobje 
brezplačne naročnine v zadnjem letu že izkoristili. 
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Kamnik – Peter Ribič skupaj 
s sodelavko dr. Sabino Šegu-
la z Biotehniškega centra 
Naklo pri krašenju glavne 
vatikanske bazilike sodeluje 
že od leta 2011. Tako je bila 
to njuna 21. krasitev, poleg 

velikonočne pa od leta 2013 
skrbita tudi za božično. To-
krat se jima je pridružila še 
Andreja Bartolj Bele, štu-
dentka zasebne šole Sabine 
Šegula.
Letošnja krasitev je bila po 
Ribičevih besedah nekoliko 
drugačna kot pretekla leta, 

ko so med cvetjem prevlado-
vale orhideje, vzgojene v Slo-
veniji. S skupino vatikan-
skih vrtnarjev in italijanskih 
floristov so baziliko okrasili 
z 2500 belimi vrtnicami, do-
dali so zelenje in cvetje v ru-
meni, pastelno rožnati in vi-
jolični barvi. Cvetje za 
letošnjo okrasitev je prišlo 
večinoma iz Nizozemske in 
Italije. »V preteklih letih, ko 

smo baziliko krasili s sloven-
skim cvetjem, je načrt krasi-
tve pripravila Sabina, letos je 
to nalogo prevzela italijan-
ska floristka, ki si je kot osre-
dnjo temo zamislila cvetoči 
travnik,« je dejal Ribič in do-
dal, da je bila letošnja poseb-
nost v tem, da je bilo cvetja 
manj kot pretekla leta, z ze-
lenjem pa so pričarali podo-
bo cvetočega travnika.

»Gre za veliko čast in pri-
znanje, da lahko sodeluješ 
pri okrasitvi vatikanske bazi-
like,« je še povedal Ribič, ki 
skupaj s Sabino Šegula po-
nosno zastopa Slovenijo.

V aranžmajih so letos prevladovale bele vrtnice, dodali so 
cvetje v rumeni, rožnati in vijolični barvi. / Foto: arhiv Petra Ribiča

Kamnik – Florijan Koželj se 
je rodil 8. aprila 1923 kot 
najmlajši od osmih otrok 
mami Mariji in očetu Fran-
cu na domačiji pri spodnjem 
Naumu v Tunjicah. Po kon-
čani šoli se je šel učit za zi-
darja k mojstru Belcijanu v 
Komendo. Leto 1952 je bilo 
zanj posebno – 2. februarja 
se je poročil, 15. septembra 
opravil mojstrski izpit in od-
prl obrt, 24. oktobra se mu 
je rodila hči, kasneje je dobil 
še sina. Kot delovodja je bil 
zaposlen pri Projektu, Slove-

nija ceste, nazadnje kot vod-
ja vzdrževanja v Svitu – Do-
nitu. Leta 1996 se je upoko-
jil in čas posvetil svoji skriti 
želji – čebelarjenju. Včlanil 
se je v društvo, našel dobre 
mentorje in postal uspešen 
rejec matic, pridelovalec 
medu in cvetnega prahu. 
Dobro leto biva v Domu sta-
rejših občanov Kamnik, kjer 
ga je obiskal in mu ob jubi-
leju čestital tudi župan Ma-
tej Slapar skupaj s predstav-
niki Doma starejših občanov 
Kamnik, Čebelarskega dru-
štva Kamnik in Društva upo-
kojencev Kamnik.

Florijan Koželj je 8. aprila praznoval sto let.  
/ Foto: arhiv Občine Kamnik
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Stoletnik Florijan Koželj

Maša Likosar

Mojster floristike Peter Ribič iz Kamnika je tudi letos sodeloval pri velikonočni krasitvi bazilike 
svetega Petra v Vatikanu.

Maša Likosar

Cvetoči travnik

V pomlad z novim, zmogljivim 
ELEKTRIČNIM KOLESOM!ELEKTRIČNIM KOLESOM!ELEKTRIČNIM KOLESOM!

HARDNINE 7
Yamaha PW-ST System, 70Nm
Intube 630 Wh
Cena: 3.799€

AKCIJA: 2.999€

TREKKING 4 TRAPEZ
Yamaha PW-TE, 60 Nm
Intube 500 Wh
Cena: 3.299€

AKCIJA: 2.555€
WILIER e803TRB COMP
Shimano STEPS MTB, 60 Nm
External 630 Wh
Cena: 4.099€

AKCIJA: 2.999€

TREKKING 4 LOWSTEP
Yamaha PW-TE, 60 Nm
Intube 500 Wh
Cena: 3.299€

AKCIJA: 2.555€

Popust velja za artikle z rednimi maloprodajnimi cenami oziroma se izračunavajo 
na osnovi redne maloprodajne cene. Popust  ne velja za že znižane akcijske artikle. 
Popusti se ne seštevajo. Vse cene so v EUR z vključenim 22% DDV-jem. Količine so 
omejene. Ponudba velja do odprodaje zalog. Slike so simbolične.

www.a2u.si

A2U d.o.o. Šenčur 
Poslovna cona A53, 4208 Šenčur

T: 04 29 27 200

A1U Šenčur - Kranj
Poslovna cona A17, 4208 Šenčur

T: 04 29 27 203

A2U Ljubljana - Rudnik
Jurčkova cesta 224, 1000 Ljubljana

T: 01 29 26 330

A2U Koper
Ankaranska cesta 5c, 6000 Koper

T: 05 63 94 111

-2�% -23%

-23%

-27%

Kamničan Peter Ribič je 
letos že enaindvajsetič 
sodeloval pri velikonočni 
krasitvi bazilike svetega 
Petra v Vatikanu.  
/ Foto: arhiv Petra Ribiča

Vatikansko baziliko je 
letos krasilo 2500 
vrtnic.


